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ÇELIK ARÇELIK'TEN MAĞAZAMIZA ÇELIK ARÇELIK'TEN MAĞAZAMIZA 
ÖZEL KAÇIRILMAZ FIRSATLAR!ÖZEL KAÇIRILMAZ FIRSATLAR!

TOKI’den Arıyoruz 

Dediler!
Yozgat’ta yaşayan Alihan Çalış-
kan, kendisini arayan kişilerin 
resmi kurum süsü verdiği bir do-

landırıcılık girişimini fark ederek 
hem yetkilileri hem vatandaşları dik-

katli olmaları konusunda uyardı. 3'DE

Yiğiter Ailesini Yalnız Bırakmadılar!Yiğiter Ailesini Yalnız Bırakmadılar!

    Başkomiser Serhat Yiğiter’in Sorgun’daki ailesine Polis Eşleri Derneği tarafın-    Başkomiser Serhat Yiğiter’in Sorgun’daki ailesine Polis Eşleri Derneği tarafın-
dan taziye ziyareti gerçekleştirildi; dualar edildi, hatırası saygıyla anıldı. dan taziye ziyareti gerçekleştirildi; dualar edildi, hatırası saygıyla anıldı. 3'DE3'DE

          Yozgat’ın Çayıralan ilçesinde 
belediye tarafından başlatılan altya-
pı ve çevre düzenleme çalışmaları 
tüm hızıyla devam ediyor.  6'DE

Gençleri Geleceğe 
Hazırlıyor!
     Yozgat Ticaret Borsası, gençlerin mesleki bilgi ve 
becerilerini artırmak amacıyla çeşitli eğitim prog-
ramları düzenleyerek bölgedeki en örnek kurumlar 
arasında yer almayı sürdürüyor. 4'DE Çayıralan  

Yenileniyor!

Garibanın Garibanın 
YanındaYanında  
Yetimin Yetimin 
Destekçisi!Destekçisi!
     Yozgat’ın Sorgun ilçesine bağlı Mahmatlı 
Köyü, uzun yıllar Ankara’da sağlık alanında 
görev yapan emekli memur Niyaz 
Aydın’ın katkılarıyla adeta yeniden 
hayat buluyor. Sağlık alanındaki 
tecrübelerini memleketine taşıyan 
Aydın, köyüne kazandırdığı sosyal 
tesis ve misafirhane ile sosyal ve 
manevi ihtiyaçlara cevap veriyor. 
1970’li yıllarda Numune 
Hastanesi’nde görev 
yapan Aydın, o dönemde 
ihtiyaç sahiplerine üc-
retsiz sağlık hizmeti 
sunduklarını söy-
lüyor. 2'DE

Emekli sağlık memuru Niyaz Aydın, Ankara’daki biri-
kimini memleketi Mahmatlı Köyü’ne taşıyarak sosyal 
tesis ve misafirhane kazandırdı; hemşehrilik bilinciyle 
örnek bir hizmet sundu.

Saraykent’e  
Kilit Yatırım!
     Yozgat’ın Saraykent ilçesinde yapımı süren kilit par-
ke fabrikası projesi hız kesmeden devam ediyor. İlçenin 
gelişimi açısından stratejik öneme sahip olan fabrikanın 
temel ve kalıp imalatlarına başlandığı bildirildi. 
    Saraykent Belediyesi öncülüğünde hayata geçirilen 
yatırımın, hem ekonomik hem de sosyal açıdan ilçeye 
büyük katkılar sunması bekleniyor. 6'DA

KAPIMIZ HER 
ZAMAN AÇIK

MHP Yozgat Milletvekili İbrahim Ethem Sedef: 

“417 bin çay söyledim, herkesi bekledim” diyen MHP Yozgat Milletvekili 
İbrahim Ethem Sedef, hem Ankara’daki çalışmaları hem de 
Yozgat’taki temaslarıyla ilgili samimi açıklamalarda bulundu.

MHP Yozgat Milletvekili İbrahim Ethem Sedef, “Yozgat Gündemi” progra-
mında Meclis çalışmaları ve Yozgat’taki temaslarına dair samimi açıklama-
larda bulundu. Halkla bağının güçlü olduğunu vurguladı. 3'DE
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     Asıl adı Ab-
dullah Erol olan 
âşık 1959’da 
Yozgat’ın Sor-
gun ilçesine 
bağlı Karalık 
köyünde doğar. 
Annesi Emine, 
babası Halis’tir. 
Altı çocuklu bir 
ailenin beşinci 
çocuğudur. Kar-
deşleri Fehmi, 
Sabire, Cemile, 
Mustafa ve Hüsne’dir. 
Topuz Hacıgil sülâle-
sindendir. 
     İlkokulu köyünde 
okur. Yoksulluk sebe-
biyle ortaokulu okuya-
maz. 
     1971’de gurbete 
çıkarak geçimini temin 
etmeye çalışır. 1978-
1981 yılları arasında 
Almanya’ya gider. 
Almanya’da kaçak işçi 
olarak çalışır. 1983-
1985 yılları arasında 
askerlik görevini ye-
rine getirir. 1987’de, 
aynı köyden Aysel ile 
evlenir. İmamgiller 
sülâlesinden Aysel’in 
annesi Sultan, babası 
Abdullah’tır. 
     Üç oğlu, bir kızı 
dünyaya gelir. Çocuk-
larının adları sırasıyla 
Halis (d. 1988), Kürşat 
(d. 1989), Fatih (d. 
1991) ve Hilal Sul-
tan’dır (d. 2004).
Bayram Durbilmez’in 
araştırmalarına dayanı-
larak  şu açıklamalara 
devam edebiliriz ozan 
hakkında:
     Sorgun Lisesi 
öğrenci pansiyonun-
da aşçı olarak görev 
yapar. İlkokul üçüncü 
sınıf öğrencisi iken 
şiir yazmaya başlar. 
1974’te İstanbul’da 
Mahmut Erdal’ın tav-
siyesi üzerine saz çal-
maya başlar. 1976’da, 
İzmir’de düzenlenen 
bir yarışmaya katılarak 
ikinci olur. 
    15-16 yaşlarında 
sevdalanarak saza, 
söze yönelir. Saz çal-
mayı öğrenerek sevda 
türküleri söylemeye 
başlar. 
     Hüzni Baba, Şifaî, 
Dindarî, Türkmenoğlu, 
İkramî, Sıdkı Baba gibi 
usta âşıkların deyişleri-
ni dinler. Önceleri usta 
malı deyişler söylerken 
zamanla kendi deyiş-
lerini de söylemeye 
başlar. 
      Erozan mahlasını 
kendisi alır. Yozgat 
ve çevresindeki ya-
rışmalara katılarak 
tanınmaya başlar. Sazı 
eşliğinde söylediği 
türküleriyle ve yanık 
sesiyle ünlenir. 
     Cumhuriyetin 66. 
yılında Yozgat’ın Sor-
gun ilçesinde düzen-
lenen Yozgat ve çev-
resindeki yarışmalara 
katılarak tanınmaya 
başlar.  
     Sazı eşliğinde söy-
lediği türküleriyle ve 
yanık sesiyle ünlenir. 
Cumhuriyetin 66. yı-
lında Yozgat’ın Sorgun 
ilçesinde düzenlenen 
Yozgatlı âşıklar arası 
yarışmada ikinciliğe 
lâyık görülür. 
      Daha sonra Tekir-
dağ, Konya, Kars, Ma-
nisa, Ankara, İstanbul 
gibi çeşitli şehirlerde 
yapılan bazı âşık prog-
ramlarına da katılarak 
sanatını sergiler. 
    Sorgun Yazarlar Şa-
irler Derneği/SOYAŞAD 
ve Sorgun Ozanlar, 
Şairler ve Yazarlar 
Derneği/SOYDER, Ka-

ralık Köyü 
Halil Baba 
Kültür ve 
Yardımlaş-
ma Derneği 
kurucuların-
dandır. 
     SOYDER/
Sorgun 
Ozanlar, 
Şairler ve 
Yazarlar 
Derneği 
ve Karalık 

Köyü Halil Baba Kül-
tür ve Yardımlaşma 
Derneğine yönetim 
kurulu başkanı seçi-
lir. Sorgun’da her yıl 
Geleneksel Âşıklar 
Bayramı düzenlemeye 
başlar. Türkiye’nin dört 
bir tarafından âşıkları 
davet ederek Yozgatlı 
âşıklarla tanıştırır. 
     Sivaslı Âşık Derdi-
yar Sorgun’a yerleşin-
ce onunla dost olarak 
âşıklıkta bilgi ve gör-
güsünü geliştirir. Hıd-
rellez ve Bahar Şenliği 
yarışmasında dereceler 
kazanır. 
     2010’da, Kültür ve 
Turizm Bakanlığı ta-
rafından “Halk Ozanı” 
kimliği ve belgesi ve-
rilir. Tekirdağ’ın Çorlu 
ilçesine taşınır. 
     Orada Çorlu Ozan-
lar Derneğini kurarak 
yönetim kurulu başka-
nı olur.
     Şiirlerini hece öl-
çüsünün 8, 11 ve 14’lü 
kalıplarıyla meydana 
getirir. 
     Şiirlerinin nazım bi-
rimi genellikle dörtlük 
olan âşığın bazı şiirleri-
nin beş dizeli bentlerle 
oluştuğu görülür. 
   Nazım biçimlerin-
den koşma, semaî ve 
destanlar söylemiş/
yazmıştır. 
     Sazı eşliğinde yanık 
sesiyle türküler söyle-
diği için “türkücü âşık" 
ve millî konularda 
söylediği destanlardan 
hareketle “destancı 
âşık “olarak da tanınır. 
    Üç, dört, beş, altı, 
yedi, sekiz, dokuz ve 
on bir haneli şiirleri 
bulunmaktadır. 
     Söz gelimi 1992’de 
meydana gelen Erzin-
can depremini konu 
edinen destanı hecenin 
sekizli kalıbıyla ve 
dokuz dörtlükten olu-
şur (Özsoy, Aslan ve 
Durbilmez 1992: 177- 
178; Durbilmez 2015a: 
50- 83). Sorgun yöresi 
Türkmen ağızlarını 
yansıtan mahallî söyle-
yişler belirgindir. 
     Ayrıca geleneğin 
belirlediği ortak üslûp 
özellikleri öne çıkar. 
     Çünkü “özgün şiir-
ler söyleme” iddiasında 
bulunmayan âşık bir 
gelenek temsilcisidir. 
     Edebî sanatlardan 
ve çeşitli kalıp sözler-
den yararlanma yoluna 
gider.
    Ayrılık, gurbet, sıla 
hasreti, zamandan 
şikâyet, feleğe sitem, 
aşk, tabiat, millî birlik 
ve beraberlik, Türk 
Dünyası sevgisi, insan 
sevgisi ve hoşgörü, 
ölüm duygusu, din ve 
tasavvuf konulu şiirleri 
çoktur. 
     Bu konular arasın-
da yoksulluk, gurbet, 
sıla hasreti, Atatürk ve 
Cumhuriyet öne çıkar. 
     Söz gelimi 14 he-
celi ve beş dizeli on 
bir bentten oluşan, 
Cumhuriyet konulu bir 
şiirinde âşığın bu yönü 
belirgindir. 
Devamı Yarın...
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Yozgat Halk Şairlerinden 
Abdullah Erol Erozan Garibanın Yanında 

Yetimin Destekçisi!

     Yozgat’ın Sorgun ilçesine bağlı Mahmatlı 
Köyü, uzun yıllar Ankara’da sağlık alanında 
hizmet vermiş emekli memur Niyaz Aydın’ın 
yaptığı çalışmalarla adeta yeniden hayat 
buluyor.  
     Sağlık sektöründeki birikimini memleketi-
ne taşıyan Aydın, köyüne kazandırdığı sosyal 
tesis ve misafirhaneyle hem sosyal hem de 
manevi ihtiyaçlara cevap veriyor. 
     1970’li yıllarda Ankara Numune Hastane-
si’nde çalışmaya başladığı dönemde Türki-
ye’de sosyal güvence sisteminin henüz oluş-
madığını hatırlatan Aydın, özellikle imamlar 
ve ihtiyaç sahibi vatandaşlara ücretsiz sağlık 
hizmeti sunduklarını anlattı. “Köylülerimizi 
ve Yozgat’tan Ankara’ya gelen birçok insanı 
tanır, ücretsiz tedavi ederdik” diyen Aydın, 
dönemin değerli doktorlarından merhum Dr. 
Ahmet Göğüs’ü de rahmetle andı. “Yozgat’a 
çok sahip çıktı, sanatoryum hastanesinin 
kurulmasında öncü isimlerden biriydi” dedi. 

     Sağlık meslek yüksekokulunda 8 yıl idare-
cilik yapan Aydın, eğitimde de Yozgatlı dar 
gelirli aile çocuklarının destekçisi oldu. “Her 
yıl okula gelen 100 öğrenciden 50’si Yoz-
gatlıydı. Bugün hepsi farklı yerlerde ekmek 
kazanıyor. Kendi çocuklarım bile o dönem 
öğrenciydi” diye ekledi. 

     MAHMATLI’YA 500 KIŞILIK 
     SOSYAL TESIS VE MISAFIRHANE 
     Emekliliğinin ardından köyüne sosyal tesis 
kazandırmak için kolları sıvayan Niyaz Aydın, 
Mahmatlı’ya iki katlı bir bina inşa etti. Binanın 
üst katı Kur’an kursu olarak hizmet verirken, 
alt katında 500 kişilik toplantı ve etkinlik 
salonu bulunuyor. “Yolda kalan, evi olmayan, 
kimsesi olmayan köylülerimiz için bir sığınak 
olsun istedim” diyerek amaçlarını anlatan 
Aydın, bu projeyi kendi imkanları ve destek 
aldığı vakıflarla gerçekleştirdiğini söyledi. 
Misafirhanenin kapılarının sadece köylülere 

değil, yolu düşen herkese açık olduğunu 
vurgulayan Aydın, “Burada herkes misa-
firimizdir” dedi.  Ankara Çankaya Sosyal 
Yardımlaşma Vakfı Mütevelli Heyeti Başkanı 
olarak da görev yapan Aydın, zor durumda 
kalan hemşehrilerine destek olmaya devam 
ediyor. 
     “Bir hemşehrimizin cenazesi vardı; parası 
yoktu, kimsesi de yoktu. Tüm işlemlerini 
biz üstlendik” diye konuştu. Köy muhtarıyla 
birlikte, köyle bağı kopmuş kişilerin cenaze-
lerini de üstlendiklerini belirtti. 

     “HEMŞEHRINE SAHIP ÇIK!” 
     Niyaz Aydın, genç bürokrat, doktor ve 
hâkimlere de çağrıda bulunuyor: “Yozgatlı 
olan herkes hemşehrisine sahip çıksın. 
Gelen birine bir çay ikram etsin, halini hatırını 
sorsun. Yozgat gariban bir yer, bu yüzden 
hemşehrilik ayrı bir değerdir.” 
MEHMET KALABALIK

SERAP 
DEMİRTÜRK

Uyuşturucu operasyonunda 11 gözaltı
     Yozgat İl Emniyet Müdürlüğü tarafından 
Özel Harekat destekli yapılan uyuşturucu 
operasyonunda 11 kişi gözaltına alındı. 
    Edinilen bilgiye göre, Yozgat Cumhuriyet 
Başsavcılığı koordinesinde sokak satıcıla-
rına yönelik operasyon düzenlendi. Yozgat 
İl merkezi ve Yerköy ilçelerinde uyuşturucu 
madde ticareti yaptığı ileri sürülen sokak sa-
tıcılarına yönelik Polis Özel Harekat destekli 

operasyon düzenlendi. Yapılan operasyon-
da 11 kişi yakalanarak gözaltına alınırken, 
yapılan aramalarda, 4 bin 200 içimlik 24,34 
gram sentetik kannabinoid (bonzai) ham 
maddesi, 0,7 gram metamfetamin, 11 adet 
sentetik ecza hap, 5 parça halinde 6,88 gram 
sentetik kannabinoid (bonzai) ele geçirildi. 
    Şüphelilerin emniyetteki işlemleri devam 
ediyor. HABER MERKEZI
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     MHP Yozgat Milletvekili İbrahim Ethem Sedef, Anka-
ra’da Çamlık Medya Genel Yayın Yönetmeni Tarık Yıl-
maz’ın hazırlayıp sunduğu “Yozgat Gündemi” programına 
katıldı. Samimi açıklamalarda bulunan Sedef, hem Meclis 
çalışmaları hem de Yozgat’taki temaslarıyla ilgili önemli 
değerlendirmelerde bulundu. 
     Milletvekili seçildiği ilk günden itibaren Yozgatlılara 
kapılarının açık olduğunu belirten Sedef, “İlk seçimden 
sonra nüfusumuz 417 bindi, 417 bin çay söyledim, hepinizi 
bekledim. Her gelenle birebir ilgilendim, oy veren ver-
meyen fark etmeksizin kapımız herkese açık” ifadelerini 
kullandı. Sedef, ziyaretçi sayısının yıllar içinde ciddi se-
viyelere ulaştığını vurgulayarak, “Biz de bundan mutluluk 
duyuyoruz. Yozgatlı hemşehrilerimizle olan bağımız çok 
güçlü” dedi. 

     “IKI HAFTA YOZGAT’A 
     GITMEYINCE SIKILIYORUM” 
     Ankara’da yoğun bir tempoda çalıştığını söyleyen Se-
def, “İki hafta üst üste Yozgat’a gitmezsem sıkılıyorum. İlk 
fırsatta memleketime geliyorum. Orada esnaf ziyaretleri 
yapıyor, hemşehrilerimizle sohbet ediyoruz” dedi. Mec-

lis Genel Kurulu ve KİT Komisyonu'ndaki çalışmalarının 
yoğunluğuna da değinen Sedef, “Genel kurul, komisyon, 
ziyaretçiler ve Yozgat derken zaman zaman vakit bulmak-
ta zorlanıyoruz” şeklinde konuştu. 

     “GÖREV BITTIĞINDE ALNIM DIK 
     GEZEBILMELIYIM” 
      Milletvekilliği görevini büyük bir sorumlulukla yürüt-
tüğünü belirten Sedef, “Genel kurula devamlılık oranım 
yüzde 99. Bu görev bittiğinde alnım dik bir şekilde Yozgat 
sokaklarında yürüyebilmek istiyorum” dedi. Hemşehrile-
rinin kendisine duyduğu güvenin büyük bir motivasyon 
kaynağı olduğunu söyleyen Sedef, “Disiplinli bir yaşam 
tarzına adapte olduk, çünkü sorumluluğumuz büyük” 
açıklamasında bulundu. 

     “MILLETVEKILI BIR RICA MAKAMIDIR” 
     Milletvekili olunduğunda her sorunun çözüleceği 
yönündeki algının doğru olmadığını ifade eden Sedef, 
“Devlet kurumlarının belli kuralları ve yönetmelikleri var. 
Milletvekili olarak bizler sadece talepleri ilgili mercilere 
iletip süreci takip edebiliyoruz” dedi. İnsanların yaşadığı 

mağduriyetlerde çözüm için çaba harcadıklarını belirten 
Sedef, “Önemli olan haksızlığa uğrayanın hakkını savuna-
bilmek” dedi.  Yozgat’ın en önemli sorununun işsizlik ol-
duğunu vurgulayan Sedef, “Eğer bu sorunu çözersek ge-
len taleplerin yüzde 70’i azalır. OSB’lerde eleman sıkıntısı 
yaşanırken, devlet dairelerine büyük bir yığılma var. Tüm 
personel alımlarında kura ve puan sisteminin esas alın-
ması gerektiğini savunuyorum” dedi. Adaletli bir sistemin 
önemine dikkat çeken Sedef, “Kısmetinde olan girsin. Biz 
de gereken mücadeleyi veriyoruz” diye konuştu. 

     “VATANDAŞ BIZE RAHATLIKLA ULAŞABILIYOR” 
     Yozgat gibi illerde vatandaşla birebir temas kurmanın 
mümkün olduğunu belirten Sedef, “Çarşıya çıktığımda 
herkes sıkıntısını rahatlıkla dile getirebiliyor. Bize ulaş-
mak kolay. Bizim için vücut yorgunluğu değil, zihinsel 
yorgunluk söz konusu” ifadelerini kullandı. Taleplerin 
dijital ortamda kayda alındığını söyleyen Sedef, “Danış-
manlarımızla birlikte çalışıyoruz. Gelen her talebi de-
ğerlendiriyoruz. Çözüm bulduğumuzda mutlu oluyoruz, 
çözemediklerimize ise daha çok üzülüyoruz” dedi. 
TARIK YILMAZ

KAPIMIZ HER 
ZAMAN AÇIK

MHP Yozgat Milletvekili İbrahim Ethem Sedef: 

     Ankara’da 6 Haziran’da 
hayatını kaybeden Van İl 
Emniyet Müdürlüğü Çevik 
Kuvvet Şube Müdürlüğü’nde 
görevli Başkomiser Serhat 
Yiğiter’in Yozgat’ın Sorgun 
ilçesinde yaşayan ailesine 
anlamlı bir taziye ziyareti 
gerçekleştirildi. 
     Ziyaret, Polis Eşleri 
Derneği Yozgat Şube Baş-
kanı Sevda Tecimer öncü-
lüğünde, dernek üyelerinin 
katılımıyla gerçekleşti. 

     Yiğiter ailesine başsağ-
lığı dileklerinin iletildiği 
ziyarette, dualar okunarak 
merhum Başkomiser Serhat 
Yiğiter rahmetle anıldı. 

     “AILELERIMIZLE 
     HER ZAMAN 
     OMUZ OMUZAYIZ” 
     Ziyaretin ardından açık-
lamalarda bulunan Şube 
Başkanı Sevda Tecimer, 
emniyet teşkilatında görev 
yapan her personelin aile-

sinin, teşkilatın ayrılmaz bir 
parçası olduğunu vurguladı. 
     Tecimer, “Görev başında 
ya da görev dışında kay-
bettiğimiz her bir mensu-
bumuzun hatırası bizim için 
kutsaldır. 
     Başkomiserimiz Serhat 
Yiğiter’in aziz hatırasını 
yaşatmak ve ailesine bu acı 
günlerinde destek olmak, en 
önemli sorumluluğumuzdur” 
ifadelerini kullandı. 
HABER MERKEZI

     Yozgat’ta akıl almaz bir dolandırıcılık 
olayı gerçekleştirilmeden son buldu. Yoz-
gat’ta ikamet eden Alihan Çalışkan, resmi 
kurum havası verilerek gerçekleştirilmeye 
çalışılan bir dolandırıcılık girişimini fark 
ederek hem vatandaşları hem de yetkilileri 
uyardı. Çalışkan, kendisini arayan kişile-
rin profesyonel bir üslupla TOKİ 
üzerinden ev sahibi olma 
vaadiyle para talep ettiği-
ni, ancak şüphelenerek 
konuşmayı kayıt altına 
aldığını söyledi.
 
     “3+1 MI, 
     2+1 MI 
     ISTERSINIZ?” 
     Alihan Çalış-
kan’ın ifadesine 
göre dolandırıcı-
lar, TOKİ başvuru-
sunun onaylandığını 
belirterek kendisine 
ev tipi tercihi sorusu 
yöneltti. “Beni arayıp 
TOKİ başvurumun onay-
landığını söylediler. 3+1 
mi istersiniz, 2+1 mi? Ardından 
Cuma günü kura çekimi yapılacağını 
söylediler. Bu resmi dille yapılan konuşma-
lar ilk başta inandırıcı gelse de kısa sürede 
bir tuzak olduğunu anladım” dedi. 
     Çalışkan, görüşme sırasında dolandırı-
cıların ikna edici bir senaryo çizdiğini ve 

“kurada isminiz çıkarsa bu ücret taksitler-
den düşülecek” diyerek 10 bin TL’lik bir 
ön ödeme talep ettiklerini söyledi. “O an 
eşimle konuşmam gerektiğini söyledim ve 
konuşmayı uzattım. Böylece delil toplaya-
bildim” diyen Çalışkan, yetkililere de bu 

kayıtları ulaştırdığını ifade etti. 
     Gerçekten TOKİ’ye başvurusu 

olduğunu belirten Çalışkan, 
dolandırıcıların kendisine 

ait telefon numarası, 
adres ve hatta gelir 

bilgilerine nasıl ulaş-
tıklarını bilmediğini 
dile getirdi. “Bu 
kişisel bilgilere 
sahip olmaları çok 
daha ürkütücü. Ar-
tık kimse güvende 
değil” dedi. 

     “KIMSE 
     ARAMALARA 

   KANMASIN” 
     Tüm vatandaşlara 

çağrıda bulunan Çalış-
kan, “Her resmi gibi görü-

nen arama doğru değildir. Bu 
tür durumlarla karşılaşanlar kesinlikle 

ödeme yapmadan önce doğrulama yapmalı. 
İnsanlar dikkatli olmalı. Yetkililerden ise 
daha fazla denetim ve veri güvenliği önlemi 
bekliyoruz” diye konuştu. 
MEHMET KALABALIK

Yiğiter Ailesini 
Yalnız Bırakmadılar!

TOKI’den  
Arıyoruz Dediler!

Polis Eşleri Derneği Yozgat Şubesi, Başkomiser Serhat Yiğiter’in 
Sorgun’daki ailesine anlamlı bir taziye ziyareti gerçekleştirdi.
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     13 Haziran 
1972 günü; 
Bekâ Âlemi'ne 
gönderdiğimiz 
ve ne yazık ki 
yerini doldura-
madığımız için 
hazin bir yü-
rek yangınına 
düçâr olduğu-
muz günlerden 
bir gün...
     13 Haziran 
1972 günü;
     şüpheli bir trafik 
kazası sonucu rahmet-i  
Rahmân'a kavuşan ve 
"Gittikçe Artan Yalnız-
lığımız"ı başlatan dört 
başı mâmur bir insan...
     Oğuz Han ahfâdın-
dan velî bir Türk milli-
yetçisi...
     Türkiye ve Turan 
aşkıyla yanan bir tarih 
ummânı...
     "Millî Düşünce 
Ufkumuz"un en veciz 
tercümânı...
     Gönlüne ve zihni-
ne "Üç Hilâl" tuğrası 
çekilmiş bir asâlet 
fermânı...
      "Din ü devlet, 
mülk ü millet" diyenle-
rin yârânı...
     Ülkücü gençliğin 
ruh hamurkârı...
     "Büyük Türkiye"nin 
unutulmaz fikir mîmâ-
rı...
     İlmiyle âmil, îmâ-
nıyla kâmil bir tefekkür 
bahârı...
    Türk'e sevdâlı, Boz-

kurt edâlı bir 
aksiyoner...
     "MESELE"si 
hep yâdımızda 
olan;
     "Durum 
muhâkemesi-
ne hasımdan 
başlanmaz"
     "Mukallit, 
mûcidin geri-
sinde kalmaya 
mahkûmdur"

     "Yolcuların çoğu 
tarafından istenilmek, 
insana kaptan olma 
özelliği kazandırmaz" 
     "Milliyetçiler kon-
feksiyon fikirlere iltifat 
etmezler" 
     "Ülkücüler ipeğe 
sarılmış çeliktir." 
     gibi nice veciz söz-
ler söyleyen  bilge bir 
münevver...
     Türk'ün cihangirli-
ğine inanan sivil ruhlu 
bir asker;  Türkmen 
Ağası Binbaşı Dündar 
Taşer...
     Rûhu şad, mekânı 
Cennet, Makâmı âlî 
olsun. Yüce Rabbimiz 
kandım diyene kadar 
rahmet eylesin.
     Âlem-i Cemâl'e 
vuslatının 53. sene-i 
devriyesinde Dündar 
Taşer ağabeyimizin,-
cümle şehitlerimizin, 
geçmişlerimiz
ve Âhiret Yurdu'na 
gönderdiğimiz bilcümle 
gönüldaşlarımızın er-
vâhı için el-Fâtiha...

Velî Bir Türk Milliyetçisi
Türkmen Ağası 

Binbaşı Dündar Taşer

     Yozgat Ticaret Borsası, gençlerin mesleki bilgi ve becerilerini 
geliştirmek amacıyla düzenlediği eğitimlerle örnek bir kurum 
olmayı sürdürüyor. Borsa Akademi çatısı altında gerçekleştirilen 
“Pazarlama Planı Yazma” eğitimi, Yozgat Bozok Üniversitesi İktisa-
di ve İdari Bilimler Fakültesi İşletme Bölümü öğrencilerinin yoğun 
ilgisiyle tamamlandı. 
     Eğitim sonunda başarılı olan öğrencilere sertifikaları, Yozgat 
Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Erkekli tarafından 
takdim edildi. Başkan Erkekli, gençleri tebrik ederek, bu tür prog-
ramlarla öğrencilerin sektörel bilgi birikimlerini artırmayı ve iş 
dünyasına daha hazırlıklı adım atmalarını hedeflediklerini belirtti. 
     Sertifika töreninde öğrenciler de duydukları memnuniyeti dile 
getirerek, bu tür uygulamalı eğitimlerin kendileri için önemli bir 
fırsat olduğunu ifade ettiler. 
 
     ÖĞRENCILER BORSA’DA KONUK EDILDI 
     Öte yandan Yozgat Ticaret Borsası, eğitim çalışmalarının yanı 

sıra kapılarını öğrencilere açarak onları sektörle buluşturmaya 
devam ediyor. Yozgat Ticaret Borsası Genel Sekreteri Yasemin 
Erkekli, Bozok Üniversitesi İ.İ.B.F. İşletme Bölümü öğrencilerini 
Borsa’da misafir etti. 
     Ziyaret boyunca öğrenciler, borsanın işleyişi ve yürüttüğü faali-
yetler hakkında detaylı bilgilendirildi. Renkli diyalogların yaşandığı 
programda, öğrenciler merak ettikleri konuları Genel Sekreter 
Erkekli’ye doğrudan sorarak birebir bilgi aldı. 
     Soru-cevap şeklinde ilerleyen keyifli sohbetin sonunda Bor-
sa’nın akreditasyon süreci ve ulusal düzeydeki konumu hakkında 
da kısa bir değerlendirme yapıldı. Erkekli, Borsa olarak gençlerin 
istihdamına katkı sağlamayı ve yeni nesil girişimcileri destekleme-
yi önemsediklerini vurguladı. 
     Yozgat Ticaret Borsası, düzenlediği eğitimler ve öğrenci buluş-
malarıyla, şehrin genç beyinlerini geleceğe hazırlama misyonunu 
kararlılıkla sürdürüyor. 
HABER MERKEZI

     Yozgat’ta ilin genel güvenlik durumunu değerlendirmek ve alına-
cak önlemleri belirlemek amacıyla önemli bir toplantı gerçekleşti-
rildi. Yozgat Valisi Mehmet Ali Özkan başkanlığında toplanan Kent 
Güvenlik Danışma Kurulu üyeleri, asayiş, trafik güvenliği ve orman 
yangınları gibi kritik konuları ele aldı. 

     TEDBIRLER AYRINTILI GÖRÜŞÜLDÜ 
     Toplantıda, özellikle yaz aylarının yaklaşmasıyla birlikte artış 

gösteren orman yangınları riski üzerinde duruldu. Kurul üyeleri, yan-
gınların önlenmesi ve hızlı müdahale için alınacak tedbirleri ayrıntılı 
şekilde tartıştı. Ayrıca, trafik güvenliğinin artırılması için yapılacak 
çalışmalar da gündemin öncelikli maddeleri arasında yer aldı. 
Yozgat Valisi Mehmet Ali Özkan, toplantı sonrası yaptığı açıklama-
da, “İlimizde yaşayan vatandaşlarımızın huzur ve güvenliği için tüm 
kurumlarımızla koordineli olarak çalışıyoruz. Can ve mal güvenliğinin 
korunması, bizim en temel görevimizdir” dedi. HABER MERKEZI

     Yozgat İl Jandarma Komu-
tanlığı personeli, Türk Kızı-
lay’ına destek amacıyla kan 
bağışında bulundu. Toplumsal 
dayanışmayı güçlendirmek ve 
kan bağışının önemine dikkat 
çekmek amacıyla gerçekleşti-
rilen kampanyaya 36 jandarma 
personeli katıldı. 
     "Jandarma Var, Kan Var, Ha-
yat Var" sloganıyla düzenlenen 
kampanya kapsamında, azalan 

kan stoklarının desteklenmesi 
ve gönüllü kan bağışının teşvik 
edilmesi hedeflendi. Yozgat İl 
Jandarma Komutanlığı’nda ger-
çekleştirilen etkinlikte, görevli 
personel gönüllü olarak kan 
verdi. Yetkililer, kan bağışının 
hayat kurtaran bir sorumluluk 
olduğuna dikkat çekerek, tüm 
vatandaşlara düzenli kan bağı-
şında bulunmaları çağrısında 
bulundu. HABER MERKEZI

Gençleri Geleceğe 
Hazırlıyor!

Yozgat için Güvenlik!
Jandarma’dan 
kan bağışı 
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Yozgat AK Parti’de  
4 Yeni isim!

     AK Parti Yozgat İl Başkanlığı, teşkilat yapısını daha 
da güçlendirmek ve yerel ile genel politikalar arasında 
daha etkili bir köprü kurmak amacıyla Yürütme Kurulu’n-
da önemli görevlendirmelere imza attı. 
     İl Başkanı Avukat Hasan Kandemir’in tensipleriyle 
gerçekleştirilen atamalar kapsamında dört yeni isim 
kritik görevlerde sorumluluk üstlendi. 
     Yapılan açıklamaya göre; 
     Bilim ve Teknoloji Başkanlığı’na Eren Akbuğa, Türk 
Devletleri ile İlişkiler Başkanlığı’na İbrahim Doğan, 
Kültür ve Sanat Politikaları Başkanlığı’na Halil İbrahim 
Baykan, Sağlık Politikaları Başkanlığı’na ise Nejla Sarı-
taş Arslan getirildi. 

     İl Başkanlığı’ndan yapılan yazılı açıklamada, teşkila-
tın yalnızca seçim dönemlerinde değil, yılın her döne-
minde sahada aktif çalışmalar yürüttüğü vurgulandı.  
     Yeni görevlendirmelerle birlikte teşkilat içi koor-
dinasyonun güçlendirilmesi, sürdürülebilir bir yapı oluş-
turulması ve kurumsal kapasitenin artırılması hedefleni-
yor. 
     Açıklamada ayrıca, AK Parti’nin “Türkiye Yüzyılı” 
vizyonu doğrultusunda kararlılıkla yoluna devam ettiği 
belirtilerek, “2028 hedeflerimize, daha dinamik, kap-
sayıcı ve üretken bir teşkilat yapısıyla ilerliyoruz. Yeni 
görev alan tüm yol arkadaşlarımıza başarılar diliyoruz” 
denildi. HABER MERKEZI

     Yozgat İl Genel Meclisi, Haziran ayı dördüncü birleşim olağan toplantısını Meclis Baş-
kanı Adnan Ünal başkanlığında gerçekleştirdi. Toplantı, Yozgat İl Genel Meclisi salonunda 
yapılırken, gündemde sağlık yatırımlarına ilişkin önemli bir rapor yer aldı. 

     AKDAĞMADENI AILE SAĞLIĞI 
     MERKEZLERI KOMISYON 
     RAPORUYLA GÜNDEME GELDI 
     Toplantıda, Çevre Spor ve Turizm Komisyonu tarafından hazırlanan ve Komisyon Baş-
kanvekili Abdulkadir Sungur tarafından meclise sunulan rapor doğrultusunda, Akdağmade-
ni ilçesindeki 2 No’lu ve 3 No’lu Aile Sağlığı Merkezlerinin mevcut durumu ele alındı.
 
     2 NO’LU AILE SAĞLIĞI 
     MERKEZI’NDE CIDDI 
     TADILAT IHTIYACI 
     Komisyon raporunda, Akdağmadeni 2 No’lu Aile Sağlığı Merkezi’nin merdivenlerinin 
oldukça eski olduğu, çeşitli noktalarda kırılmalar meydana geldiği ve yapının genel ola-
rak sağlamlığını yitirdiği ifade edildi. Ayrıca, bina içerisindeki camların ve pencerelerin 

     İran’da düzenlenen ulusla-
rarası güreş turnuvasına katı-
lan Türk A Milli Güreş Takımı, 
İsrail-İran çatışmalarının orta-
sında kaldı. Yozgatlı Antrenör 
Atakan Yüksel, yaşadıkları 
korku dolu anları anlattı. 
     İran’da gerçekleşen ulus-
lararası bir güreş turnuvasına 
katılan Türkiye A Milli Güreş 
Takımı, İsrail ile İran arasında 
artan askeri gerilim nedeniyle 
zorlu anlar yaşadı. Takımın 
antrenörü Yozgatlı Hemşeh-
rimiz Atakan Yüksel, yaşanan 
dehşet dolu sürecin detayla-
rıyla paylaştı. 

     HAVALIMANLARI 
     KAPATILDI, 
     30 SAATLIK ZORLU 
     YOLCULUK BAŞLADI 
     Turnuvanın son gününde 
Tahran’da patlama seslerinin 
geldiği duyumları üzerine, 
Türk kafilesi havalimanlarının 
kapanmasıyla birlikte otobüs-
le Tahran’a geçmek zorunda 
kaldı. Antrenör Atakan Yüksel, 
yaşanan süreci şöyle anlattı: 
“Bizi sadece 1 saat dinlendi-
rip, 13-14 saatlik bir yolculukla 
Van sınır kapısına geri götüre-
ceklerini söylediler. Yolculuk 
30 saati geçti. Güvenli denilen 
bir tesise götürüldük. O sırada 
ikinci olduk, kupamızı aldık.” 
Takımın konakladığı tesisin 
yakınında petrol rafinerile-
ri bulunduğunu sonradan 
öğrendiklerini belirten Yüksel, 
yaşadıkları paniği şu sözlerle 
ifade etti: “O gece hemen 
yanımızda petrol tesisleri var-
mış, haberimiz yoktu. Büyük 
bir patlama oldu. Camlardan 

atlayarak dışarı çıktık. Şarap-
nel parçaları etrafa saçıldı, 
tesisin camları patladı. O an 
sığınak yoktu. Geceyi orman-
da geçirdik.” 
Yüksel, sonrasında bir barınak 
bulduklarını ve orada sabah-
ladıklarını belirtti. Diplomatik 
temaslarla sabah saatlerinde 
Türkiye’ye dönüş süreci baş-
latıldı. 

     TEBRIZ VE TAHRAN
     BOMBALANIYORDU: 
     SINIRDA SUÇLU 
     MUAMELESI GÖRDÜK 
     Türkiye’ye dönüşleri sıra-
sında da büyük zorluklar ya-
şadıklarını ifade eden Yüksel, 
sınır kapısında karşılaştıkları 
muameleyi şu şekilde anlattı: 
     “Tebriz’den Tahran’a 
geçtik, her iki şehir de bom-
balanıyordu. Sınır kapısına 
yaklaşırken bir örgüt 7-8 araç-
la önümüzü kesti. Diplomatik 
pasaportlarımız olduğu halde 
eşyalarımızı tek tek aradılar. 
Suçlu muamelesi gördük.” 

     “SAVAŞIN SOĞUK YÜZÜ 
     TOPLUMA YANSIYOR” 
     Bölgedeki savaş atmos-
ferinin siviller üzerindeki 
etkisini de dile getiren Yüksel, 
İran halkının büyük korku ve 
belirsizlik içinde yaşadığını 
vurguladı: 
     “Sadece bomba sesi değil, 
savaşın psikolojisi bile yeterli. 
İnsanlar sabaha kadar diken 
üstünde. Kimi sokakta, kimi 
kuytu köşede sabahlıyor. Tah-
ran’da yoğun bir trafik vardı, 
biz de o trafiğin tam ortasın-
daydık.” HABER MERKEZI

     Kadışehri Belediyesi, yaz mevsimini unutulmaz bir 
müzik şöleniyle karşılamaya hazırlanıyor. Belediye Başkanı 
Davut Karadavut’un öncülüğünde düzenlenecek Kadışehri 
Belediyesi Müzik Festivali, her yaştan vatandaşı bir araya 
getirecek. 
     Festival boyunca ilçenin dört bir yanı müzikle yankıla-
nacak. Sürpriz sanatçılar, renkli sahne şovları ve birbirin-
den eğlenceli etkinliklerle Kadışehri, adeta bir açık hava 
konser alanına dönüşecek. 

     BAŞKAN KARADAVUT’TAN DAVET: 
     “BU COŞKUYU HEP BIRLIKTE YAŞAYALIM” 
     Festivalle ilgili konuşan Belediye Başkanı Davut Kara-
davut, ilçeye sosyal, kültürel ve sanatsal anlamda canlılık 
kazandırmayı hedeflediklerini belirtti. Karadavut, “Kadışeh-

ri bu yaz müzikle canlanacak. Ailenizle, sevdiklerinizle bir-
likte bu coşkunun parçası olun,” diyerek tüm halkı festivale 
davet etti. 

     HER YAŞA HITAP EDEN PROGRAM 
     Festivalin en dikkat çeken yanlarından biri ise, yalnızca 
gençleri değil, her yaştan müzikseveri kucaklayan etkinlik 
programı. Çocuklara özel aktivitelerden nostaljik sahnelere 
kadar zengin içerikler sunulacak. İlçe merkezinin yanı sıra 
çevre mahallelerde de konserler düzenlenecek. 

     DETAYLAR SOSYAL MEDYADA 
     Festival programı, sahne alacak sanatçılar ve tüm diğer 
detaylar, Kadışehri Belediyesi’nin sosyal medya hesapları 
üzerinden duyurulacak. HABER MERKEZI

Savaşın Ortasında 
Kalan Yozgatlı

Festival Başlıyor!
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ŞEHZADE RESTAURANT 
LEZZETİN SARAYDAKİ HALİ!

YOZGAT SORGUN ANKARA 
SİVAS BULVARI 29A

 MEHMET ALTAN

-

+90 (543) 186 66 12

ŞEHİR HASTANESİ KARŞISINDA
KRALIK TCAR ALAN

KAFETERYA , LOKANTA , KAFE İÇİN UYGUN 

 700 M2

0532 420 97 17
Müracaat 

Saraykent’e  
Kilit Yatırım!

Yozgat Kalkınması 
için Ortak Adım!

     Yozgat’ta Hak İşçi Sendikaları Konfederasyonu (Hak-
İş) Genel Başkanı Mahmut Aslan, Hizmet-İş Sendikası 
Yozgat Şube Başkanı Ferman Zararsız ile birlikte Yozgat 
Belediye Başkanı Kazım Arslan’ı makamında ziyaret etti. 
Gerçekleşen buluşmada, kentteki iş hayatı ve yerel 
siyaset gündemi ele alındı. Karşılıklı fikir alışverişiyle 
geçen görüşmede, bölgenin ekonomik gelişimi ve ça-
lışma hayatındaki güncel konular detaylı şekilde değer-
lendirildi. Belediye Başkanı Kazım Arslan, ziyaretle ilgili 

yaptığı açıklamada, “Mahmut Aslan ve Ferman Zararsız 
ile verimli ve samimi bir sohbet gerçekleştirdik. İş 
dünyasının ve yerel siyasetin gündemini karşılıklı olarak 
paylaştık, yararlı görüşmeler oldu” ifadelerini kullandı. 
Arslan, “Hak-İş Genel Başkanı Mahmut Aslan ve Hiz-
met-İş Yozgat Şube Başkanı Ferman Zararsız’ın bu an-
lamlı ziyaretleri için teşekkür ediyorum. Ortak paydada 
buluşarak kentimizin kalkınmasına katkı sunmayı sürdü-
receğiz” dedi. HABER MERKEZI

     Yozgat’ın Saraykent ilçesinde 
yapımı süren kilit parke fabrikası 
projesi hız kesmeden devam 
ediyor. İlçenin gelişimi açısından 
stratejik öneme sahip olan fabri-
kanın temel ve kalıp imalatlarına 
başlandığı bildirildi. 
    Saraykent Belediyesi öncülü-
ğünde hayata geçirilen yatırımın, 
hem ekonomik hem de sosyal 
açıdan ilçeye büyük katkılar 
sunması bekleniyor. Fabrika 
tamamlandığında, kilit parke taş-
ları ilçede üretilecek ve böylece 
hem maliyetler düşecek hem 
de istihdama önemli bir katkı 
sağlanacak. 
     Konuyla ilgili açıklamalarda 
bulunan Saraykent Belediye 

Başkanı Ahmet Köroğlu, fabrika-
nın Saraykent için tarihi bir adım 
olduğunu vurguladı. Köroğlu, 
“Bu tesis sayesinde artık dışa ba-
ğımlı olmadan kendi üretimimizi 
yapabileceğiz. Hem belediye 
hizmetlerinde hem de çevre 
düzenlemelerinde kullanılacak 
parke taşları burada üretilecek” 
dedi. 
    Yatırımın, ilçeye yeni iş kapı-
ları açacağını belirten Başkan 
Köroğlu, “Saraykent’te istihdamı 
artıracak, hizmet kalitesini yük-
seltecek her projeyi destekleme-
ye devam edeceğiz. Durmadan, 
yorulmadan halkımız için çalışı-
yoruz” ifadelerini kullandı. 
HABER MERKEZI

     Yozgat’ın Çayıralan ilçesinde 
belediye tarafından başlatılan 
altyapı ve çevre düzenleme 
çalışmaları tüm hızıyla devam 
ediyor. İlçenin görünümünü 
çağdaş bir yapıya kavuşturmayı 
amaçlayan projeler kapsamın-
da, daha önce sıcak asfaltla 
kaplanan caddelerde şimdi de 
aydınlatma direkleri yenileniyor. 
     Çayıralan Belediye Başkanı 
Ahmet Kaygısız, yürütülen çalış-
malarla ilgili yaptığı açıklamada, 
“İlçemizin çehresini modernleş-
tirme hedefimiz doğrultusunda 
projelerimize ara vermeden de-
vam ediyoruz. Daha önce sıcak 

asfaltla yenilediğimiz caddeler-
de, şimdi de eskiyen aydınlatma 
direklerini değiştiriyoruz. Bu 
sayede hem daha estetik bir 
görüntü hem de daha güvenli 
bir çevre sunmayı hedefliyoruz” 
ifadelerini kullandı. Başkan 
Kaygısız, aydınlatma direkle-
rinin yenilenmesinin kısa süre 
içerisinde tamamlanmasının 
planlandığını belirterek, “Yeni 
aydınlatma sistemleri sayesinde 
gece görünürlüğü artacak, trafik 
güvenliği sağlanacak ve va-
tandaşlarımızın yaşam konforu 
da önemli ölçüde yükselecek” 
dedi. HABER MERKEZI

     Boğazlıyan 
siyasetinin tanın-
mış simalarından, 
Cumhuriyet Halk 
Partisi eski İl Ge-
nel Meclis Üyesi 
Mustafa Baran, uzun 
süredir mücadele 
ettiği hastalığa ye-
nik düşerek hayatını 
kaybetti. Baran’ın 
vefatı, ilçede derin 
bir üzüntü oluştur-
du. 
     Yıllarca CHP 
çatısı altında önemli 
görevler üstlenen 
ve özellikle kırsal 
bölgelerdeki yatı-
rımlarıyla adından 
söz ettiren Baran, 
“Boğazlıyan’ın Mus-
tafa Abisi” olarak 
halk arasında anılı-
yordu. İnsan odaklı 
siyaset anlayışı, 
mütevazı kişiliği ve 
her kesime dokunan 
yaklaşımıyla gönül-
lerde taht kurmuştu. 

Siyasetin yanı sıra 
sosyal yardımları 
ve halkla iç içe 
olmayı ilke edinen 
Baran, özellikle köy 
yollarında yürürken 
yanına gelen ço-
cuklarla, çiftçilerle, 
yaşlılarla kurduğu 
samimi bağlarla 
hafızalara kazındı. 
Sadece bir siyasetçi 
değil, aynı zamanda 
gerçek bir halk ada-
mıydı. 
Dün toprağa verildi 
Cenazesi, dün öğle 
namazına müteakip 
Karakoç Mahalle-
si’ndeki aile kabris-
tanlığında dualarla 
toprağa verildi.  
Biz de Çamlık 
Medya Ekibi olarak 
merhuma Allah’tan 
rahmet, kederli aile-
sine ve tüm Boğazlı-
yan halkına başsağ-
lığı diliyoruz. 
HABER MERKEZI

Boğazlıyan’da 
Büyük Kayıp!

ÇayıralanÇayıralan    
Yenileniyor!Yenileniyor!



18 HAZİRAN 2025 ÇARŞAMBA 7GÜNDEMGÜNDEMGÜNDEM

Güneşli ve Ilık Bir Gün
     Yozgat’ta bugün vatandaş-
ları güneşli ve ılık bir hava 
bekliyor. Meteoroloji verilerine 
göre, gün içerisinde sıcaklık 24 
dereceye kadar çıkarken gece 
saatlerinde 10 dereceye kadar 
düşecek. 
     Hissedilen sıcaklığın ise 
28 derece civarında olması 
öngörülüyor. 
     Yağış ihtimali düşük seyredi-
yor; sadece yüzde 20 oranında 
kısa süreli yerel yağış ihtimali 
bulunsa da genel olarak günün 
kuru geçmesi bekleniyor. Rüz-
garlar hafif esecek ve hızının 

saatte ortalama 7 kilometreyi 
geçmemesi bekleniyor. Nem 
oranının yüzde 65 dolaylarında 
seyretmesi, havanın bunaltıcı 
olmadan sıcak geçeceğine 
işaret ediyor. 
     Havanın genel durumu dı-
şarıda plan yapan vatandaşlar 
için oldukça elverişli görünse 
de, dikkatli olunması gereken 
saatler de mevcut. 
     Yozgat’ta yazın keyfini 
çıkaracak olanlar için bugün 
planlar yapmak için ideal bir 
gün olacak gibi görünüyor. 
HABER MERKEZI

            KOMŞUDAN 
BiR HABER

     Kuduz hastalığına karşı toplumsal 
mücadelede önemli bir adım atan Yozgat 
Valiliği, il genelinde sahipli hayvanlara 
yönelik kuduz aşısı ve mikroçip uygula-
masını zorunlu hale getirdi.  
Valilikten yapılan açıklamada, uygula-
maya uymayan hayvan sahiplerinin ciddi 
idari yaptırımlarla karşı karşıya kalacağı 
bildirildi. 
     İl merkezi, ilçeler ve köylerde tüm hı-
zıyla sürdürülen çalışmalar kapsamında, 
sahipli köpeklerin aşılanması ve dijital 
kimliklendirme sistemine kaydı hedefle-
niyor. Bu kapsamda Yozgat İl ve İlçe Ta-
rım ve Orman Müdürlükleri, vatandaşlara 
31 Aralık 2025’e kadar süre tanıdı. 

     AŞI VE MIKROÇIP BEDELI 210 TL 
     Hayvan sahiplerinin belirtilen süre 
içinde müdürlüklere başvurarak, 210 TL 
karşılığında kuduz aşısı, mikroçip uygu-
laması ve hayvan pasaportu işlemlerini 
tamamlamaları gerekiyor. Başvuru için 
ayrıca bir dilekçe (beyanname) ile müra-
caat edilmesi isteniyor. 
     31 Aralık 2025'e kadar kayıt işlemlerini 
tamamlamayan hayvan sahipleri 8.306 TL 

idari para cezası ile karşı karşıya kala-
cak. Hayvanını terk edenlere ise 86.358 
TL gibi oldukça yüksek bir ceza uygu-
lanacak. Cezalar, 5199 sayılı Hayvanları 
Koruma Kanunu’nun 28. maddesi uyarın-
ca kesilecek. 

     “SOKAĞA SALMAYIN, 
     SORUMLULUK SIZDE” 
     Yozgat Valiliği, aşı ve mikroçip işlem-
leri kadar önemli bir başka konunun da 
hayvanların sokakta serbest dolaşması 
olduğunu vurguladı. Başıboş bırakılan 
ya da terk edilen hayvanların hem kendi 
güvenlikleri hem de toplum sağlığı açı-
sından risk oluşturduğu ifade edilirken, 
bu durumda hayvan sahibinin sorumlu 
tutulacağı hatırlatıldı. 

     “DUYARLILIK ŞART”
     Valilik, bu uygulamanın sadece yasal 
bir zorunluluk değil, aynı zamanda bir 
vatandaşlık görevi olduğunun altını çi-
zerek, tüm Yozgat halkını duyarlı olmaya 
çağırdı. Yapılan açıklamada, “Her kayıtlı 
hayvan toplum sağlığı için atılmış bir 
adımdır” denildi. HABER MERKEZI

     Sivas'ta üretilen milyonlarca alaba-
lık yumurtası, farklı bölgelerde geliş-
tirildikten sonra Avrupa ülkeleri başta 
olmak üzere ihraç ediliyor.
Denize uzaklığı yaklaşık 270 kilo-
metre olan Sivas'ta alabalık üretim 
tesislerinde Avrupa'da tüketilen en 
lezzetli balıkları yetiştiriliyor. Soğuk 
suda büyütülen ve besin değeri olarak 
hayli zengin olan alabalıklar, meşhur 
Norveç somonlarını geride bırakıyor. 
Sivas'ta yetiştirilen milyonlarca yavru 
balık, Kayseri ve Karadeniz'de olgun-
laştırılarak Rusya olmak üzere birçok 
Avrupa ülkelerine de ihraç ediliyor.
Sivas'ta birçok alabalık üretim tesisi-
nin bulunduğunu ifade edem Sivas Su 
Ürünleri Birlik Başkanı Orhan Erdal 
Çakırer, "Ürettiğimiz yumurtayı büyük 
işletmelere veriyoruz. Bizden başlayan 
bu evre sona kadar gidiyor, denizden 
sonra Avrupa ülkelerine kadar ulaşı-
yor. Özellikle Rusya'ya ihracat yapıyo-
ruz" dedi.

     "40 MILYON YUMURTA 
     IHRAÇ EDILIYOR"
     Sivas'ın alabalık üretiminde özel bir 
yeri olduğunu ifade eden Çakırer, "Biz 
yılda 40 milyon yumurta üretiyoruz. 
Ürettiğimiz yumurtayı büyük işletmele-
re veriyoruz. Bizden başlayan bu evre 
sona kadar gidiyor, denizden sonra 
Avrupa ülkelerine kadar ulaşıyor. 
Özellikle Rusya'ya ihracat yapıyoruz. 
Türkiye genelinde üretimimiz yıllık 2 
milyar dolar. Toplam üreticimiz Tür-
kiye genelinde bin 200 kişi. Bu bin 
200 kişinin ürettiğinden 2 milyar dolar 
gibi büyük bir rakam ortaya çıkıyor. 
Üç tarafı denizlerle çevrili olan Tür-
kiye'mizde balıkçılarımızın gelişmesi 
için çabalarımız var. Türkiye'de bu 
kapasiteyi 4 milyar dolara çıkarmaya 
uğraşıyoruz" dedi.

     ALABALIK ÜRETIMINDE HEDEF, 
     ILK 5'E GIRMEK
     Kentte yeni işletmelerin açılaca-

ğını vurgulayan Orhan Erdal Çakırer, 
"Sivas'ta daha modern tesisler kurmaya 
çalışıyoruz. Sivas'ta da 4 işletmeyi, 
izinleri tamamlandıktan sonra açaca-
ğız. Sivas'ta büyük işletmelerimiz var. 
Bunlardan bir tanesi, yıllık 5 ton kapa-
siteli Çamlıgöze Barajı. Orada üretilen 
ürünler Rusya'ya ve Avrupa ülkelerine 
gidiyor. Bu çok büyük bir kapasite. 
Türkiye şartlarında yeni yerler açma 
çalışmalarımız devam ediyor. Ülkemiz-
de boş barajlar var. Onların da uygun 
yollarla üretime kazandırılabilmesi 
için çalışmalarımız sürüyor. Sivas'ı, 
Türkiye genelinde ilk 5'e getirmeye 
çalışıyoruz. Ülkemiz dışarıdan inek, 
koyun gibi hayvanları alırken biz balığı 
dışarıya satıyoruz. Bilimsel çalışmalar 
gösteriyor ki Omega-3 bakımından ve 
besin değerleri açısından bizim balığı-
mız, Norveç balığının katbekat üzerin-
de. Bu yüzden de tercih ediliyoruz. Bu 
değerin Avrupa da farkında o yüzden 
bizden balık alıp tüketiyorlar" ifadele-
rini kullandı.

     "SUYUMUZ SOĞUK OLDUĞU IÇIN 
     BALIKLARIMIZ YAVAŞ 
     GELIŞIYOR ETI 
     LEZZETLI OLUYOR"
     Balıkların lezzetinin sırrının soğuk 
su oluğunu belirten alabalık tesisi iş-
letmecisi Rasim Çimen, "Bizim burada 
kullandığımız su soğuk olduğu için 
balık yavaş gelişiyor. Eti çok lezzetli 
oluyor ancak yemi fazla yiyor, bu da 
bizim dezavantajımıza oluyor. 
     Balığımızı gelip yiyen herkes mem-
nun kalıyor. Buraya gelen herkes rahat 
ve huzur içinde balığını yiyip ailesiyle 
vakit geçiriyor. 
     Giderken de parasıyla yemelerine 
rağmen 'Çok lezzetli balık yetiştir-
mişsiniz' diye teşekkür edip buradan 
ayrılıyorlar. Burayı birçok kişi öğrendi, 
gelecek kişiler için de tavsiye ediyo-
ruz. Gelirlerse rahat ederler, Sivas'ın 
lezzetli alabalıklarını yiyip buradan 
ayrılırlar" dedi. IHA

Hayvan Sahiplerine  
31 Aralık Son Uyarı!

Sivas'tan Dünyaya 
Balık ihracı

Alaca’da Miniklere 
Yangın Eğitimi

     Alaca Belediyesi İtfaiye Müdürlüğü tara-
fından ilkokul öğrencilerine yönelik yangın 
eğitimi programı düzenlendi.
     Alaca Belediyesi öncülüğünde Mehmet 
Akif İlk ve Ortaokulu’nda gerçekleştirilen 
eğitimde öğrencilere hem teorik bilgiler 
aktarıldı hem de uygulamalı tatbikat yapıldı. 
İtfaiye ekipleri, öğrencilere yangının çıkış 
sebepleri, yangından korunma yöntemleri ve 

acil durumlarda yapılması gerekenlerle ilgili 
bilgilendirme yaptı. Okul bahçesinde düzen-
lenen uygulamalı tatbikatta ise öğrencilere 
yangına nasıl müdahale edileceği uygulamalı 
olarak gösterildi. Eğitim programı sayesinde 
öğrenciler hem eğlenceli hem de öğretici 
bir deneyim yaşarken, acil durumlarda nasıl 
davranmaları gerektiğine dair önemli bilgiler 
edinmiş oldu. IHA
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Toprağımdan 
Kopmadım!

     AK Parti Genel Başkan 
Yardımcısı ve Ankara 
Milletvekili hemşehrimiz 
Kürşad Zorlu, Yozgat’a 
olan derin bağlılığını her 
fırsatta dile getiriyor. 
     “Ben de Yozgatlı bir 
babanın evladı olarak, 
toprağımdan hiçbir 

zaman kopmadım. 
Onların değerini ve 
hatırasını elimden 
geldiğince yaşatmaya 
çalışıyorum” diyen Zorlu, 
memleketiyle arasında 
kopmaz bağlar olduğunu 
vurguladı. 
EDA DEMIREL

Yozgatlı başarılı iş insanı da güven tazeleyerek yeni döneme merhaba dedi

OSTIM’de 
güvenoyu!
     OSTİM Organize 
Sanayi Bölgesi 
Sanayici İş İnsanları 
ve Yöneticileri 
Derneği (ORSİAD) 
26. Olağan Genel 
Kurulu, yoğun katılımla 
gerçekleştirildi. Ankara 

sanayisinin kalbi olan 
OSTİM’de düzenlenen 
genel kurulda, bölgede 
faaliyet gösteren 
sanayiciler bir kez 
daha güçlü bir birlik 
mesajı verdi. 
HABER MERKEZI

MODON Heyetinden  
OSTIM’e Ziyaret!

     Sanayi 
ve Teknoloji 
Bakanlığı’nın 
koordinasyonunda 
Türkiye’ye gelen 
Suudi Arabistan 
Endüstri Şehirleri 
ve Teknoloji 
Bölgeleri İdaresi 
(MODON) CEO’su 
Majed Al-Argoubi 
ve beraberindeki 

heyet, başkent 
Ankara’da önemli 
temaslarda bulundu. 
Heyet, OSTİM 
Teknopark ve PROTA 
Teknoloji Üretim 
Atölyesi’ni ziyaret 
ederek Türkiye’nin 
sanayi ve teknoloji 
üretim kapasitesine 
yakından tanıklık etti. 
HABER MERKEZI

YOZGAT’IN DEĞERLERIYOZGAT’IN DEĞERLERI  
MILLETIMIZIN DEĞERLERIDIRMILLETIMIZIN DEĞERLERIDIR
TBMM Başkanı Fuat Oktay, Yozgat Kültür ve Sanat Günleri’nde  
hemşehrileriyle buluşarak birlik ve kültür vurgusu yaptı.

Yozgatlı Dernekler Federasyonu Başkanı Av. Selçuk Bağcı, Yozgat’ın 
kültür ve sanatla anılması gerektiğini vurgulayarak, dışarıdaki 
olumsuz algıyı değiştirmek için güçlü farkındalık çalışmaları yapılması 
gerektiğini söyledi.

Sanatçı Selma Bora, Yozgat Kültür Günleri’nde kültürün 
yaşatılmasının önemine dikkat çekti.

     Türkiye Büyük Millet Meclisi (TBMM)      Türkiye Büyük Millet Meclisi (TBMM) 
Dış İlişkiler Komisyonu Başkanı ve Ankara Dış İlişkiler Komisyonu Başkanı ve Ankara 
Milletvekili Fuat Oktay, Yozgatlı Dernekler Milletvekili Fuat Oktay, Yozgatlı Dernekler 
Federasyonu tarafından düzenlenen Yozgat Federasyonu tarafından düzenlenen Yozgat 

Kültür ve Sanat Günleri etkinliğinde Kültür ve Sanat Günleri etkinliğinde 
hemşehrileriyle hemşehrileriyle 
buluştu. buluştu. 
TARIK YILMAZTARIK YILMAZ

Kültürel Bir Mirasın 
Üzerinde Oturuyoruz

Av. Selçuk Bağcı: “Yozgat, kültür ve sanatla anılması 
gereken kadim bir şehir. Bu algıyı hep 

birlikte yeniden inşa etmeliyiz.” 
     Yozgatlı Dernekler Federasyonu 

Genel Başkanı Avukat Selçuk Bağcı, 
Yozgat Kültür ve Sanat Günleri 
kapsamında yaptığı açıklamada, 

Yozgat’ın derin ve zengin bir 
kültürel mirasa sahip olduğunu 

vurguladı.Bağcı, dış dünyada 
Yozgat’a yönelik olumsuz 
algılara dikkat çekerek, bu 
algının değiştirilmesi için 
güçlü bir farkındalık çalışması 
gerektiğini söyledi. 
TARIK YILMAZ

     Yozgatlı Dernekler Federasyonu Kültür ve Sanattan 
Sorumlu Yönetim Kurulu Üyesi, resim sanatçısı ve 
gerçek bir Yozgat tutkunu olan Selma Bora, Yozgat 
Kültür ve Sanat Günleri kapsamında gerçekleştirdiği 
konuşmasında, kültürün yaşatılmasının toplumların 
varlığını sürdürebilmesi için son derece hayati ve 
önemli olduğunu vurguladı. TARIK YILMAZ

Geçmişten geleceğe Geçmişten geleceğe 
ilham taşıyoruzilham taşıyoruz

     Yozgatlı iş insanı Mehmet Varol 
ve kardeşlerinin kurduğu yeni 
çadır fabrikası, Temmuz ayının 
ikinci haftasında resmi açılışını 
yapmaya hazırlanıyor. 1987 yılında 
çadır sektörüne adım atan Varol, 12 
yıl işçilik deneyimi sonrası kendi 

işletmesini kurarak kalite odaklı 
üretim anlayışıyla sektörde fark 
yaratıyor. Varol, “Bizim en büyük 
özelliğimiz kalite. Kullandığımız 
malzemeler birinci sınıf, ürünlerimiz 
alev yürütmez ve antibakteriyel 
özellikte. TARIK YILMAZ

Yozgatlı Girişimciden 
Çadır Fabrikası

Samimi ve Uygun 
Fiyatlı Hizmet
     Ankara’nın merkezi 
noktalarından Ulus’ta faaliyet 
gösteren Royal Deniz Otel’in 
işletmecisi ve Genel Müdürü 
Özcan Kılıç, müşterilerine 
samimi, güvenilir ve kaliteli 

hizmet sunduklarını belirtti. Eski 
İtfaiye Meydanı civarında yer 
alan otelin, özellikle uygun fiyat 
politikası, merkezi konumu ve 
sıcak misafirperverliğiyle ön plana 
çıktığını vurguladı. TARIK YILMAZ
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     Ankara’nın merkezi 
noktalarından Ulus’ta faaliyet 
gösteren Royal Deniz Otel’in 
işletmecisi ve Genel Müdürü 
Özcan Kılıç, müşterilerine samimi 
ve güvenilir hizmet sunduklarını 
belirtti. Eski İtfaiye Meydanı 
civarında bulunan otelin, 
özellikle uygun fiyat politikası ve 
sıcak misafirperverliğiyle öne 
çıktığını vurguladı. 

     UYGUN FIYAT VE 
     KONFORLU 
     KONAKLAMA 
     Yaz sezonunda fiyatların 
oldukça makul seviyelerde 
olduğunu söyleyen Kılıç, 
“Müşterilerimizle empati 
kurarak hareket ediyoruz. 
Otelimiz hastane bölgesine 
yakın olduğu için özellikle 
sağlık turizmi kapsamında gelen 
misafirlerimize uygun fiyat ve 
yüksek performans sunuyoruz. 
İnsanlar evindeymiş gibi rahat 
etmeli. Bizim önceliğimiz 
misafirlerimizin konforu,” dedi. 
     Royal Deniz Otel’e gelen 
misafirlerin büyük oranda 

memnun ayrıldığını belirten 
Kılıç, “Tabii ki herkesi tamamen 
memnun etmek zor ama genel 
olarak olumlu geri dönüşler 
alıyoruz. 
     Merkezi konumumuz 
sayesinde hem iş hem turistik 
ziyaretçiler tarafından tercih 
ediliyoruz. Ankara’nın turizm 
potansiyeli her geçen gün 
artıyor. Öğrenciler ve ziyaretçiler 
otelimizi tercih ediyor,” 
ifadelerini kullandı. 

     SAĞLIK TURIZMI IÇIN 
     TERCIH EDILEN OTEL 
     Özellikle Azerbaycan’dan 
gelen misafirlerin yoğun 
olduğunu ifade eden Kılıç, 
“Hacettepe Hastanesi’ne 
sadece 100 metre mesafede 
olmamız sebebiyle kanser 
tedavisi gibi sağlık hizmetleri 
için burayı tercih edenlerin 
sayısı artıyor. Otelimiz 
farklı büyüklüklerde odalar 
sunuyor ama misafirlerimize 
yaklaşımımızda samimiyet ve 
güven önceliğimiz,” dedi. 
TARIK YILMAZ

Samimi ve Uygun 
Fiyatlı Hizmet

www.66yozgat.com

     OSTİM Organize Sanayi Bölgesi Sanayici İş 
İnsanları ve Yöneticileri Derneği (ORSİAD) 26. Olağan 
Genel Kurulu, yoğun katılımla gerçekleştirildi. Ankara 
sanayisinin kalbi olan OSTİM’de düzenlenen genel 
kurulda, bölgede faaliyet gösteren sanayiciler bir kez 
daha güçlü bir birlik mesajı verdi. 
     Genel kurula katılan OSTİM OSB Yönetim Kurulu 
Başkanı Orhan Aydın, OSTİM ismini taşıyan derneğin 
hem ülke çapında hem de uluslararası alanda 
önemli bir sorumluluğu üstlendiğini ifade etti. Aydın, 
OSTİM markasının bilinirliğinin arttığını, Orta Asya 
başta olmak üzere birçok bölgede yeni yatırım 
alanları oluşturduklarını belirterek, sanayicileri 
Özbekistan’da kurulan Özbek-Türk Organize 
Sanayi Bölgesine davet etti. Başkan Aydın ayrıca, 
OSTİM Teknik Üniversitesi’nin sanayiciye sunduğu 
akademik destekten de bahsederek, ORSİAD üyelerini 

üniversiteyle daha sıkı iş birliği yapmaya çağırdı. Genel 
kurulda yapılan seçimde, mevcut Başkan Levent Çamur 
liderliğindeki yönetim kurulu üyeleri güven tazeleyerek 
görevlerine devam etme yetkisini aldı. 
Bu önemli toplantıda, Yozgatlı kimliğiyle tanınan, 
sanayideki başarılı çalışmaları ve dış ilişkiler alanındaki 
tecrübesiyle takdir toplayan Hamza Akça da yeniden 
denetim kurulu üyeliğine seçildi. Geçmiş dönemde 
OSTİM OSB Dış İlişkiler Koordinatörlüğü görevini 
de başarıyla yürüten Akça, özellikle uluslararası 
bağlantılar ve yeni iş birlikleri konusundaki aktif rolüyle 
öne çıkıyor. 
     Yozgatlı iş dünyasının yetiştirdiği değerli isimlerden 
biri olarak gösterilen Hamza Akça, OSTİM’deki yeni 
dönemde de denetim kurulunda görev alarak, bölgenin 
sürdürülebilir büyümesine katkı sağlamaya devam 
edecek.HABER MERKEZI

     Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı’nın 
koordinasyonunda Türkiye’ye gelen Suudi 
Arabistan Endüstri Şehirleri ve Teknoloji Bölgeleri 
İdaresi (MODON) CEO’su Majed Al-Argoubi ve 
beraberindeki heyet, başkent Ankara’da önemli 
temaslarda bulundu.  
     Heyet, OSTİM Teknopark ve PROTA Teknoloji 
Üretim Atölyesi’ni ziyaret ederek Türkiye’nin sanayi 
ve teknoloji üretim kapasitesine yakından tanıklık 
etti. 

     IŞ BIRLIĞI MASADA, PROTOKOL YOLDA 
     Ziyaret kapsamında düzenlenen toplantılarda, 
sanayi bölgeleri geliştirme, teknoloji üretim 
altyapıları ve ortak girişim modelleri ele alındı. 
MODON heyetine Türkiye’nin sanayi altyapısı 
hakkında bilgi verilirken, OSTİM Yönetim Kurulu 
Başkanı Orhan Aydın, İslam dünyasında sanayi 
bölgelerinin ortak kalkınması için her türlü iş 

birliğine açık olduklarını vurguladı. 
     Heyete, OSTİM Teknopark’ın faaliyetleri hakkında 
kapsamlı bir sunum gerçekleştiren Genel Müdür 
Dr. Derya Çağlar, özellikle PROTA Teknoloji Üretim 
Atölyesi’nin genç girişimcilere ve sanayicilere 
sunduğu desteklerin altını çizdi. OSTİM OSB 
Bölge Müdürü Adem Arıcı ise, OSTİM’in kendine 
özgü sanayi modeli ile yurt dışındaki uygulamaları 
hakkında bilgi paylaşarak, Özbekistan’da yürütülen 
projelere de değindi. 

      PROTOKOL IÇIN MUTABAKAT SAĞLANDI 
     Ziyaretin sonunda taraflar, PROTA Teknoloji 
Üretim Atölyesi ile OSTİM OSB modelinin Suudi 
Arabistan’a aktarılmasına yönelik iş birliği protokolü 
imzalanması konusunda karşılıklı mutabakata vardı. 
Görüşmelere Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı Sanayi 
Bölgeleri Genel Müdürü Abdurrahman Aydın ile 
Bakanlık temsilcileri de katıldı. HABER MERKEZI

Yozgatlı başarılı iş insanı da güven tazeleyerek yeni döneme merhaba dedi

OSTIM’de güvenoyu!

MODON Heyetinden  
OSTIM’e Ziyaret!

Toprağımdan 
Kopmadım!
     AK Parti Genel Başkan 
Yardımcısı ve Ankara 
Milletvekili hemşehrimiz 
Kürşad Zorlu, Yozgat’a olan 
derin bağlılığını dile getirdi. 
     “Ben de Yozgatlı bir 
babanın evladı olarak 
toprağımdan hiçbir zaman 
kopmadım. Onların değerini, 
elimden geldiğince 
yaşatmaya çalışıyorum” 
diyen Zorlu, memleketi ile 
kopmaz bağları olduğunu 
vurguladı. 
     Doğduğu ve büyüdüğü 
topraklara hizmet 
etmek amacıyla Bozok 
Üniversitesi’nde dekanlık 
görevinde bulunan Zorlu, 
üniversitenin adının daha 
fazla duyurulması için yoğun 
çaba harcadığını anlattı. 

“Katıldığımız programlarda 
bunu hep ön plana çıkarmaya 
çalıştık” şeklinde konuştu. 
     Zorlu, bir program sonrası 
Yozgat’ın bir köyünden 
gelen anlamlı bir telefon 
görüşmesini paylaştı: 
     “Evet seni izledim ama 
çok kızgınım, unvanının 
altında Bozok Üniversitesi 
yazıyor, neden Yozgat 
yazmıyor?” diyen bir 
amcanın tepkisi, Yozgatlıların 
yerel kimlik ve aidiyet 
hassasiyetini ortaya koydu. 
Yozgat halkının bu tür yerel 
kimlik hassasiyetlerine 
büyük önem verdiklerini 
belirten Kürşad Zorlu, 
bu konuda çalışmalarını 
sürdüreceklerini ifade etti. 
EDA DEMIREL
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     Türkiye Büyük Millet Meclisi 
(TBMM) Dış İlişkiler Komisyonu 
Başkanı ve Ankara Milletvekili Fuat 
Oktay, Yozgatlı Dernekler Federasyonu 
tarafından düzenlenen Yozgat 
Kültür ve Sanat Günleri etkinliğinde 
hemşehrileriyle buluştu.  
     Etkinlikte yaptığı konuşmada 
duygusal anlar yaşayan Oktay, 
“Yozgat’a olan özlemlerimizi Ankara’da 
hep birlikte yaşıyoruz. 
     Bu buluşmalar sadece hasret 
gidermek için değil, Yozgatlıların 
birlik ve beraberlik mesajını dünyaya 
duyurmak içindir” dedi. 

     "YOZGATLILAR YOZGAT’I 
     HER KOŞULDA SEVER" 
     Yozgatlı Dernekler 
Federasyonu’nun bahçesinde 
gerçekleştirilen programın önemine 
değinen Oktay, sözlerine şöyle 
devam etti: “Birçok defa bu alana 

geldik ama böylesine samimi bir 
atmosferde etkinlik yapmak ayrı bir 
güzellik. Yozgat, herkesin gönlünde 
farklı bir yer edinmiştir. Yozgatlı, ister 
memleketinde ister gurbette olsun, 
memleketine karşı ayrı bir sevgi 
taşır. Yozgat’ın değerleri, aslında 
milletimizin temel değerleridir.” 

    KÜLTÜREL DEĞERLERE VURGU 
     Fuat Oktay, kültür ve sanat 
etkinliklerinin toplumun kadim 
değerlerini yaşatma açısından 
büyük önem taşıdığını vurgulayarak 
şu ifadeleri kullandı:“Ben, insana 
saygıyı, komşu hakkını, sevgiyi 
ve saygıyı ailemden, Yozgat’taki 
komşularımdan öğrendim. Bu değerler 
geleceğe taşınmalı. Gençlerimize 
bırakacağımız en büyük miras 
budur. Gerçek anlamda büyük işler 
başarmak istiyorsak, geçmişimize ve o 
değerlerimize sahip çıkmalıyız.” 

     Konuşmasında Yozgat’ın kültürel 
mirasına da değinen Oktay, önemli 
sanatçıları da andı: 
     “Yozgatlı Fenni, Nida Tüfekçi gibi 
değerler kültürümüzde büyük yer 
tutuyor. Neşet Ertaş her ne kadar 
Kırşehirli olsa da Bozok Yaylası’nın 
evladıdır. 
     Günümüzde Mümin Sarıkaya, Abbas 
Sayar gibi isimler Yozgat’ın kültür 
elçileridir. Bu değerleri yaşatmak 
hepimizin sorumluluğudur.” 

     "YOZGATLI DERNEKLER 
     FEDERASYONU’NA 
     TEŞEKKÜR EDIYORUM" 
    Etkinliğin organizasyonundan dolayı 
Yozgatlı Dernekler Federasyonu’na 
teşekkür eden Fuat Oktay, bu tür 
programların Yozgat kültürünün 
tanıtımına ve birlik beraberliğin 
güçlenmesine büyük katkı sağladığını 
belirtti. TARIK YILMAZ

YOZGAT’IN DEĞERLERI 
MILLETIMIZIN DEĞERLERIDIR

     Avrupa 
Batı Trakya 
Türk Fe-
derasyonu 
(ABTTF), 21 
Mayıs 2025 
tarihinde 
Brüksel’de 
Bulgaristan 
Türklerine 
mensup 
Avrupa Par-
lamentosu 
(AP) Millet-
vekili İlhan 
Küçük’ün 
(Renew Europe, Bul-
garistan) ev sahip-
liğinde düzenlenen 
‘‘İsim, Kimlik, Hafıza: 
     Bulgaristan’da 
Müslüman-Türk İsim-
lerinin Değiştirilmesi-
nin Son Aşamasından 
Bu Yana 40 Yıl’’ baş-
lıklı etkinlikte sunum 
yaptı.
     AP’de düzenle-
nen etkinliğe ABTTF 
Başkanı Halit Habip 
Oğlu, ABTTF Ulusla-
rarası İlişkiler Direk-
törü Melek Kırmacı ve 
ABTTF Brüksel Ofi-
si’nde görevli Deniz 
Servantie iştirak etti.
     Etkinliğe AP Mil-
letvekili ve Avrupa 
Milletleri Federal Bir-
liği (FUEN) Başkanı 
Lorant Vincze (EPP, 
Romanya) ve Avrupa 
Birliği (AB) Komis-
yonu Müslümanlara 
Karşı Nefretle Mü-
cadele Koordinatörü 
Marion Lalisse de 
katıldı.
     Etkinlikte açış ve 
selamlama konuş-
masını yapan Küçük, 
Bulgaristan Türkleri-
nin 1970 ve 1980’li 
yıllarda komünist 
rejimin uyguladığı 
asimilasyona maruz 
kaldığını ve zorla 
isimlerinin değiştiril-
diğini kaydetti. 
     AP Geneksel 
Azınlıklar, Ulusal 
Topluluklar ve Diller 
İntergrubu Başkanı 
Vincze, azınlık sorun-
larını dile getirmenin 
kilit önem taşıdığını 
ve azınlık sorunlarını 
AB üyesi Devletler 
ve AB Komisyonu 
arasında ortak yetki 
alanına dahil olması 
gerektiğini vurguladı.
     Habip Oğlu, 
AB’nin en eski üye-
lerinden biri olan 
Yunanistan’ın Batı 
Trakya Türk toplumu-
nun etnik Türk kimli-
ğini ve varlığını inkar 
ettiğini, çeşitli yasa 
ve uygulamalarla eği-
tim ve dini özerkliğini 
yok etmeyi amaçladı-
ğını kaydetti.
     Kırmacı etkinlik-
te yaptığı sunumda, 
Yunanistan’ın uzun 
vadede Batı Trakya 
Türk toplumunu asi-
milasyon politikasının 
geçmişte olduğu gibi 
bugün de devam etti-
ğini belirterek, Yunan 
Vatandaşlık Yasa-

sı’nın 1955-
1998 yılları 
arasında 
yürürlükte 
olan ırkçı 
içerikteki 
eski 19. 
maddesi 
hükmüy-
le 60 bin 
Batı Trakya 
Türk’ü-
nün Yunan 
vatandaş-
lığından 
çıkarıldığını 

ifade etti.Türk top-
lumunun 1923 Lozan 
Antlaşması ile garanti 
altına alınan eğitim 
ve dini özerkliği ile 
ilgili sorunların de-
vam etiğini not eden 
Kırmacı, 1923 yılında 
Batı Trakya bölgesin-
de 307 Türk ilkokulu 
varken bugün bu sa-
yının 86’ya düştüğü-
nü, 1991’de çıkarılan 
yasa ile Türk toplu-
munun müftülerini 
belirleme hakkının 
elinden alındığını, 
son çıkarılan yasa 
ile de özerk yapıdaki 
müftülüklerin Eğitim 
ve Din İşleri Bakan-
lığı’na bağlı kamu 
dairelerine dönüştü-
rüldüğünü kaydetti.
     Kırmacı, Yunanis-
tan’ın Belir Usta ve 
Diğerleri Dava Gru-
bu’ndaki Türk toplu-
munun dernekleri ile 
ilgili Avrupa İnsan 
Hakları Mahkemesi 
(AİHM) kararlarını 17 
yıldır ısrarla uygu-
lamadığının altını 
çizerek, Türk toplu-
munun örgütlenme 
özgürlüğünün bilinçli 
olarak ihlal edildiğini 
söyledi.   
     Batı Trakya Türk 
toplumu olarak Yu-
nanistan’dan eğitim 
ve dini özerkliklerinin 
yeniden tahsis edil-
mesini talep ettikle-
rini belirten Kırmacı, 
AP’den de Yunanis-
tan dahil AB üyesi 
Devletlerde ulusal 
azınlıkların haklarının 
garanti altına alın-
ması için öncü bir rol 
üstlenmesini istedik-
lerini kaydetti.
     Etkinlikte AB 
Komisyonu adına 
konuşan Lalisse, 
AB çapında Müslü-
manlara karşı nefret 
söylemi ve suçlarının 
son dönemde arttığı-
na işaret ederek, AB 
Komisyonu’nun bu 
alanda yeni girişim-
lerde bulunacağını 
belirtti.
     Bulgaristan 
Türklerinden Emine 
Bayraktova da Bul-
garistan’daki Türk 
toplumunun 1950’lı 
yıllara kadar iyi bir 
ortamda yaşadığını 
ancak daha sonra ko-
münist rejimin Türk-
leri zorunlu asimilas-
yona tabi tuttuğunu 
dile getirdi.

DOĞAN 
TUFAN

Avrupa Parlamentosunda  
Batı Trakya Türk toplumun 

sorunlarını dile getirdi.

Türkiye Büyük Millet Meclisi (TBMM) Dış İlişkiler Komisyonu Başkanı ve Ankara Milletvekili Fuat Oktay

Kültürel Bir Mirasın 
Üzerinde Oturuyoruz

Geçmişten geleceğe 
ilham taşıyoruz

     Av. Selçuk Bağcı: 
“Yozgat, kültür ve sanatla 
anılması gereken kadim 
bir şehir. Bu algıyı hep 
birlikte yeniden inşa 
etmeliyiz.” 
     Yozgatlı Dernekler 
Federasyonu Genel 
Başkanı Avukat Selçuk 
Bağcı, Yozgat Kültür ve 
Sanat Günleri kapsamında 
yaptığı açıklamada, 
Yozgat’ın derin ve zengin 
bir kültürel mirasa sahip 
olduğunu vurguladı.  
Bağcı, dış dünyada 
Yozgat’a yönelik olumsuz 
algılara dikkat çekerek, 
bu algının değiştirilmesi 
için güçlü bir farkındalık 
çalışması gerektiğini 
söyledi. 

     “YOZGAT, SANAT 
     VE KÜLTÜRLE 
     ANILMALI” 
     Yozgat’ın kültürel 
zenginliğinin yeterince 
tanıtılamadığını belirten 
Bağcı, açıklamasında şu 
ifadeleri kullandı: “Bir 
yıldır katıldığım tüm 
toplantılarda Yozgat’ın 
birçok vilayete nasip 
olmayacak düzeyde derin 
bir kültürel mirasa sahip 

olduğunu dile 
getiriyorum. 
     Ne yazık 
ki Yozgat 
dışındaki 
algı bunun 

tam 

tersi. Kültür ve sanatla 
bağı olmayan, haritada 
yeri bilinmeyen bir il 
olarak görülüyor. Bu 
sadece dışarıdan değil, 
bazı hemşehrilerimiz 
tarafından da 
kabullenilmiş durumda. 
Oysa biz kadim bir 
kültürün torunlarıyız.” 

     “FENNILERIN, 
     ABBAS SAYAR’LARIN 
     TORUNLARIYIZ” 
     Yozgat’ın tarihinden 
gelen büyük kültürel 
ve sanatsal isimlere 
dikkat çeken Bağcı, 
“Fennilerin, Hüznilerin, 
Abbas Sayar’ların, Nida 
Tüfekçi’lerin evlatlarıyız. 
     Bu bilinçle hareket 
ederek Yozgat dışında 
Yozgat hakkında 
farkındalık oluşturmalıyız. 
Bu anlayışla 
göreve geldiğimiz 
günden itibaren 
tüm etkinliklerimizi 
Yozgat kültürünü 
yaşatma amacıyla 
gerçekleştirdik.” 
     Yozgat kültürünü 
yaşatmak adına somut 
adımlar attıklarını belirten 
Bağcı, sözlerine şöyle 
devam etti: “Yozgatlı 
Dernekler Federasyonu 
olarak Türk Halk Müziği 
koromuzu kurduk.  
Geçtiğimiz günlerde 
tiyatro etkinliğimiz 
gerçekleşti. Bugün ise 
Ankara’da, Türkiye’nin 
kalbinde Yozgat 
kültürünü ve sanatını 
tanıtmak için bu özel 
programı düzenledik. 
Sanat komitemize ve 
katkı sağlayan tüm 

gönüllülere teşekkür 
ediyorum.” 
TARIK YILMAZ

     Yozgatlı Dernekler 
Federasyonu Kültür 
ve Sanattan Sorumlu 
Yönetim Kurulu Üyesi, 
resim sanatçısı ve 
Yozgat aşığı Selma Bora, 
Yozgat Kültür ve Sanat 
Günleri kapsamında 
gerçekleştirdiği 
konuşmasında kültürün 
yaşatılmasının toplumların 
varlığını sürdürebilmesi 
için hayati önem taşıdığını 
ifade etti. 
     Yozgatlıların birlik 
ve beraberlik içinde 
gerçekleştirdiği bu 
organizasyonun tarihi bir 
anlam taşıdığını belirten 
Bora, “Bugün sadece bir 
etkinlik düzenlemedik. 
Aynı zamanda köklere, 
kültüre, sanata ve 
kardeşliğe sahip çıkılan 
tarihi bir gün yaşadık. 
Geçmişimizi geleceğe 
taşıyan kıymetli bir adım 
attık. Bu organizasyon 
birliğin ve beraberliğin 
sembolüdür.” 

     TÜRKIYE GENELINDE 
     ILK: ZANAAT VE 
     SANAT BULUŞMASI 
    Etkinliğin Türkiye 
çapında ilk olma özelliği 
taşıdığını belirten 
Selma Bora, “Türkiye 
genelinde gerçekleştirilen 
ilk kapsamlı zanaat 
buluşmasını hayata 
geçirdik. Açılışını 

yaptığımız sergi ve 
imza günü; kalemini 
memleket sevdasına 
batıran yazarlarımızı, 
kelimeleriyle gönüllere 
dokunan şairlerimizi, 
emeğini sanata dönüştüren 
zanaatkârlarımızı 
ve Yozgat’ın ruhunu 
sanatla yansıtan değerli 
sanatçılarımızı bir araya 
getirdi. Bu bir gönül 
buluşmasıdır.” 

     “GENÇ NESILLERE 
     ILHAM VERMEK 
     EN BÜYÜK 
     HEDEFIMIZ” 
     Selma Bora, 
konuşmasının sonunda 
genç nesillere kültürel 
mirası aktarmanın 
önemine değinerek, 
“Amacımız sadece 
geçmişi yad etmek 
değil, aynı zamanda 
geleceğe ilham olmaktır. 
Gençlerimize kültürel 
köklerimizi tanıtmak, 
onları bu değerlerle 
beslemek zorundayız. 
Çünkü Yozgat sadece 
Bozkır’ın ortasında yer 
alan bir şehir değil, 
Anadolu’nun vicdanı ve 
ruhudur. Unutmayalım: 
Kültürünü yaşatan 
toplumlar yok olmaz. Biz 
de bu değerleri yaşatarak 
Yozgat’ı hem bugünle hem 
yarınlarla buluşturacağız.” 
TARIK YILMAZ
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Çiğ Köfte Yedim Demeyin
Buyrun Bizden Yeyin

35 Yıllık Altyapı 
Yenileniyor
     Ankara Büyükşehir Belediyesi ASKİ Genel 
Müdürlüğü, Altındağ ilçesinde yer alan Karacaören 
Sanayi Sitesi’nin 35 yıllık altyapısını tamamen 
yeniliyor. Proje kapsamında 8,5 kilometre içme 
suyu hattı, 5,2 kilometre atık su (kanalizasyon) hattı 
ve 2,85 kilometre yağmur suyu hattı yenileniyor. 
Ankara’nın altyapı sorunlarını kalıcı şekilde çözme 
hedefiyle çalışan ASKİ Genel Müdürlüğü, 1985-1990 
yılları arasında kurulan Karacaören Sanayi Sitesi’nin 
ömrünü tamamlamış altyapısını yenilemek için 77 
milyon 488 bin TL’lik yatırım yaptı. 
ASKİ Genel Müdür Yardımcısı Mehmet Mert, 
çalışmaları teknik ekibiyle birlikte sahada denetledi. 
Mert, bölgedeki mevcut altyapının ekonomik 
ömrünü tamamladığını, atık su baca giriş-çıkışlarında 
çökmeler yaşandığını ve galvaniz içme suyu 
borularında sık arızalar meydana geldiğini belirtti. 
Mert ayrıca, “Yeni hatlarla birlikte fiziki su kaçakları 
da büyük oranda önlenecek. Ayrıca tüm abone 
bağlantıları da yenileniyor” dedi. 

     ALTYAPI ÇALIŞMALARIYLA 
     KARACAÖREN SANAYI SITESI 
     GÜÇLENIYOR 
ASKİ’nin hazırladığı proje kapsamında şu çalışmalar 
yürütülüyor: 8.500 metre içme suyu hattı yenilemesi, 

5.200 metre atık su hattı değişimi, 2.850 metre 
yağmur suyu hattı yenilemesi. 
     Karacaören Sanayi Sitesi Başkanı Ömer İpek, 
çalışmalardan memnuniyet duyduklarını belirterek 
şu ifadeleri kullandı: “Yaklaşık 35 yıllık altyapımız 
tamamen çökmüştü. ASKİ, 3 ayrı ekip ile kapsamlı 
bir yenileme çalışması başlattı. Bu büyük yatırım 
sayesinde yağmur suyu, kanalizasyon ve içme suyu 
hatlarımız sil baştan yenileniyor. 
     Bu vesileyle, Ankara Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Sayın Mansur Yavaş’a ve ASKİ Genel 
Müdürümüz Memduh Aslan Akçay’a teşekkür 
ediyorum. Bu çalışmalar sayesinde Karacaören 
Sanayi Sitesi önümüzdeki 40 yıl altyapı problemi 
yaşamayacak.” HABER MERKEZİ 

     ALTINDAĞ KARACAÖREN 
     SANAYI SITESI YEPYENI 
     BIR GÖRÜNÜME KAVUŞACAK 
     Yenileme çalışmalarının tamamlanmasının 
ardından bölgede asfaltlama çalışmaları yapılacak 
ve Karacaören Sanayi Sitesi, Ankara’nın modern 
sanayi alanlarından biri haline gelecek. ASKİ, altyapı 
projelerinde dayanıklı, uzun ömürlü ve sürdürülebilir 
çözümlerle kent genelinde hizmet vermeye devam 
ediyor. HABER MERKEZI

     Yozgatlı iş insanı Mehmet Varol ve 
kardeşlerinin kurduğu yeni çadır fabrikası, 
Temmuz ayının ikinci haftasında resmi açılışını 
yapmaya hazırlanıyor. 1987 yılında çadır 
sektörüne adım atan Varol, 12 yıl işçilik deneyimi 
sonrası kendi işletmesini kurarak kalite odaklı 
üretim anlayışıyla sektörde fark yaratıyor. 

     KALITEDEN ÖDÜN VERMEYEN 
    ÇADIR ÜRETIMI 
     Varol, “Bizim en büyük özelliğimiz kalite. 
Kullandığımız malzemeler birinci sınıf, ürünlerimiz 
alev yürütmez ve antibakteriyel özellikte. 
     Piyasada fiyat odaklı rekabet çok fazla, ancak 
biz her zaman kaliteyi ön planda tutuyoruz. Elma 
ile elmayı kıyaslamak gerekirse, fiyatla rekabet 
edemeyiz çünkü işimizin kalitesiyle varız” dedi. 

     7 BIN METREKARELIK MODERN FABRIKA 
     VE 45 KIŞILIK KADRO 
     7 bin metrekare alanda kurulan yeni fabrikada 
6 bin metrekare kapalı alan bulunuyor. 45 
kişilik aile şirketi çalışanlarıyla hizmet veren 
Varol Çadır, özellikle hayvan barınma, depo ve 
konaklama çadırları üretiminde uzmanlaşıyor.  
Varol, “Geçmişte yaşanan depremlerde toplam 

25 bin adet çadır ürettik. Hiçbirinde kaliteden 
ödün vermedik. Ürünlerimiz kış ve şiddetli 
hava koşullarına dayanıklı.  AFAD ve birçok 
resmi kuruma çadır sağladık, ayrıca yurt dışına 
da ihracat yapıyoruz” diyerek kaliteli üretim 
anlayışlarını vurguladı. 

     LOJMAN PROJESIYLE 
     MESLEKI EĞITIM DESTEĞI 
     Aile olarak çalışan personellerine destek 
olmak amacıyla 25 kişilik lojman yaptığını 
söyleyen Varol, “1987’de ilçeden gelip ailemin 
yanında kaldım. Aynı zorlukları yaşayan 
gençler için lojman yaptım ve tüm masraflarını 
karşılıyorum. Amacım meslek öğrenmelerine 
katkı sağlamak” dedi. 

     TEMMUZ AYINDA BÜYÜK AÇILIŞ 
     Yeni fabrikalarının açılışını Temmuz ayında 
gerçekleştireceklerini belirten Varol, tüm 
müşterilerini ve sektördeki paydaşları davet etti: 
     “Çadırcılık basit bir iş gibi görülüyor ama 
barınma, sağlık ve gıda sektörlerinden sonra çok 
önemli bir yer tutuyor. Resmi kurumların da bizi 
daha yakından tanımasını istiyoruz.” 
TARIK YILMAZ

Yozgatlı Girişimciden 
Çadır Fabrikası

2025’te Elli Bir istasyon
     Ankara Büyükşehir Belediyesi (ABB), yangın 
ve acil durumlara daha hızlı ve etkin müdahale 
edebilmek amacıyla kent genelindeki itfaiye ağına 
güç katmaya devam ediyor. Başkent’te halen 
hizmet veren 48 itfaiye istasyonuna ek olarak, 2025 
yılı sonuna kadar üç yeni istasyon daha faaliyete 
geçirilecek. Böylece Ankara’daki toplam itfaiye 
istasyonu sayısının 51’e yükselmesi hedefleniyor. 
 
     ILK KEZ ITFAIYE KURULACAK BÖLGELER 
     ABB, özellikle yangın riskinin yüksek olduğu 
ancak bugüne kadar itfaiye istasyonu bulunmayan 
bölgelere öncelik veriyor. Bu kapsamda Hurdacılar 
Sitesi (Yakacık), Karacaören (Altındağ) ve 
Eryaman’da ilk kez itfaiye istasyonları kurulacak. 
Söz konusu istasyonların 2025 yılı içerisinde 
tamamlanarak hizmete alınması planlanıyor. 
 
     MEVCUT ISTASYONLAR YENILENIYOR 
     Yeni istasyon yatırımlarının yanı sıra, mevcut 
itfaiye merkezleri de modernize ediliyor. Eski 
binaların yerine daha donanımlı ve dayanıklı 
yapılar inşa ediliyor. Bu doğrultuda Temelli 

İtfaiye İstasyonu yeni binasında hizmet vermeye 
başlarken, Çamlıdere, Kalecik ve Çayırhan’daki 
yeni istasyonların da kısa süre içinde devreye 
alınması planlanıyor. 

      MÜDAHALE SÜRESI KISALACAK, 
     GÜVENLIK ARTACAK 
     ABB yetkilileri, genişleyen itfaiye ağı sayesinde 
yangın ve diğer acil durumlara müdahale süresinin 
ciddi oranda azalacağını belirtiyor. Özellikle kırsal 
ve sanayi bölgelerinde güvenliğin artırılması 
hedefleniyor. 
     Yeni istasyon binaları, itfaiyecilerin 7/24 esasına 
göre rahat ve verimli çalışabileceği şekilde 
tasarlanıyor. Binalarda yemekhane, santral odası, 
yatakhaneler, giyinme ve soyunma odaları gibi 
temel ihtiyaç alanlarının yanı sıra sportif ve sosyal 
donatılar da yer alıyor. 
     Ankara Büyükşehir Belediyesi, hem yeni istasyon 
yatırımlarıyla hem de mevcut tesisleri modernize 
ederek, Başkent’in itfaiye altyapısını 2025 yılına 
kadar önemli ölçüde güçlendirmeyi amaçlıyor. 
HABER MERKEZI
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PORPORSS
     Yozgat spor dünyasında heyecan oluşturan 
yeni bir gelişme yaşandı. 2025 yılı itibarıyla Yozgat 
Merkez’de, şehrin ilk olimpik okçuluk kulübü olan 
Yozgat Turkuaz Okçuluk Kulübü resmen kuruldu.  
8 yaş ve üzeri tüm yaş gruplarına hitap eden kulüp, 
kısa sürede bölgedeki spor camiasının dikkatini 
çekti. 
     Kulübün kurucu başkanlığına Yozgat’ın genç 
spor öncülerinden Zeynep Çınar Zararsız getiri-
lirken, başkan yardımcılığı görevini Hurşit Yiğit, 
genel sekreterlik görevini ise Abdulkadir Koyuncu 
üstlendi. Yönetim kadrosuyla birlikte kulüp, sade-
ce sportif başarı hedeflemekle kalmayıp, disiplin 
ve bireysel gelişimi ön planda tutan bir spor ortamı 
oluşturmayı amaçlıyor. 

     YOZGAT’I ULUSAL VE ULUSLARARASI 
     ARENADA TEMSIL EDECEK 
    Yozgat Turkuaz Okçuluk Kulübü, Türkiye 
Okçuluk Federasyonu’nun düzenlediği tüm ulusal 

yarışmalara katılmayı planlıyor. Ayrıca uluslararası 
projeler ve sportif etkinlikler organize ederek Yoz-
gat’ı birçok platformda temsil etmeyi hedefliyor. 
Kulübün faaliyet alanı ve vizyonu, şehirde okçuluk 
sporunun yaygınlaşmasına da büyük katkı sağla-
yacak. 
     15 Haziran 2025’te kulüp yerleşkesinde gerçek-
leştirilen ilk genel kurul toplantısında, kısa ve uzun 
vadeli hedefler masaya yatırıldı. Sporcu altyapısı-
nın geliştirilmesi, uluslararası iş birlikleri ve genç 
yeteneklerin desteklenmesi konusunda stratejik 
planlar yapıldı. 
     Yozgat Turkuaz Okçuluk Spor Kulübü, gençle-
rin bu köklü sporla buluşmasını sağlayarak, olim-
pik düzeyde yetenekler yetiştirmek adına önemli 
bir dönüm noktası olarak görülüyor. İl dışına 
bağımlılığı azaltıp, yerelde spor kültürünü güçlen-
dirmeyi amaçlayan kulüp, şehrin spor ve gençlik 
alanındaki gelişimine yeni bir soluk getirecek gibi 
görünüyor. HABER MERKEZI

     Yozgat SHÇEK Spor Kulübü Yönetim Kurulu 
Başkanı Hakan Çeliksoy, yaptığı duygusal ve 
etkili açıklamayla, Yozgat Bozok Spor Kulübü’nün 
sahipsiz bırakılmaması gerektiğini vurguladı.  
Çeliksoy, Yozgat’ın 3. Lig'deki tek temsilcisinin 
kaderine terk edilmesine sert sözlerle tepki 
gösterdi. Çeliksoy, Bozokspor’un sadece bir 
futbol kulübü olmadığını, aynı zamanda Yozgat’ın 
gençliği, umudu ve geleceği olduğunu vurgula-
yarak şu ifadelere yer verdi: 
     “Bu kulüp; tribünlerde sevinçle büyüyen ço-
cuklarımızın hayalleridir. Bu şehirde kimse ‘Ben 
Yozgatlıyım’ demesin eğer bu değere sessiz ka-
lıyorsa. Kimse ‘Ben Yozgat sevdalısıyım’ demesin 
eğer Yozgat Bozok Spor Kulübü sahipsizken elini 

taşın altına koymuyorsa!” Çeliksoy, “Her fırsatta 
eleştirenlerin bugün desteğe gelmeyişi, şehrimi-
zin en büyük sorunlarından biridir.” dedi. Hakan 
Çeliksoy, Yozgat Milletvekilleri, Yozgat Valiliği 
ve Belediye Başkanlığı, İlçe belediye başkanla-
rı, Sivil toplum kuruluşları, Yozgatlı iş insanları, 
ASKF ve yerel spor kamuoyu, Basın mensupları 
ve Tüm sporseverler ve gurbetteki Yozgatlılar! 
Ve Yozgat’ın tüm dinamiklerine seslenerek birlik 
çağrısında bulundu. “Gün susma günü değil, 
Yozgat’a ve Bozokspor’a sahip çıkma günüdür. 
Bugün sahip çıkmazsak, yarın sadece bir takımı 
değil; inancımızı, umudumuzu ve gençliğimizi 
kaybedeceğiz. Bozokspor bu şehrin onurudur, 
değeridir, gururudur.” HABER MERKEZI

TURKUAZ OKÇULUK TURKUAZ OKÇULUK 
SPOR KULÜBÜ!

Bozok Spor için 
Destek Zamanı

Yozgat’ın İlk Olimpik Okçuluk Kulübü Açıldı!


